
درنشست خبری بافرمانده انتظامی استان البرزمطرح شد:

آیا وجود سگ درمنزل جرم است؟
پس ازاعلام پلیس تهران مبنی براینکه مردم میتوانند 
دهند،این  اطلاع  پلیس  رابه  درآپارتمان  وجودسگ 
سوتفاهم پیش آمدکه شایدتنهابه صرف وجودسگ 
درمنزل بایدبه محاکم قضایی وپلیس پاسخگوباشند،که 
بسیاری ازشهروندان نگرانی خودرابرای ازدست دادن 

این عضوازخانواده ابرازنمودند.
درستادفرماندهی  ازخبرنگاران  تجلیل  درجلسه 
استان البرز،جزئیات این موضوع راازسردارمحمدیان، فرمانده انتظامی استان 

البرزجویاشدم.
ابتدا خواستارلزوم رسیدگی  پلیس به مسائل مهمترجامعه امروزی شدم وباتوجه 
به اینکه طبق آمارجدید ۱۰درصدازخانواده های شهری سگ نگهداری می کنند 
وجمعیت قابل توجهی  ازشهروندان راتشکیل میدهند،ضرورت فرهنگسازی 
وارائه آموزشهای لازم وتصویب قانون درجامعه برای حفظ حقوق شهروندان وبه 

موازات آن حفظ حقوق حیوانات رایادآور شدم. 
سردارمحمدیان بااشاره به اینکه حفظ بهداشت وحقوق شهروندان ازضروریات 
نگهداری سگ است وصرفا داشتن حیوان خانگی جرم نیست،افزود:تازمانیکه 
شاکی خصوصی ومزاحمتی برای وجودحیوان خانگی به دستگاه قضایی ازطریق 
سامانه ثنا ارائه نشود،پلیس واردعمل نمی شودوتنها به شکایات ثبت شده 
رسیدگی می شود. یادآور می شوم:ازجمله مشکلات  مربوطه،حسادت وغرض 
ورزی برخی ساکنین باوجودهیچگونه مزاحمت وآسیبی ازسوی خانواده ای که 
سگ نگهداری می کنند،می باشدکه باچنین تهدیداتی اسباب مزاحمت برای 
آنهافراهم می کنند.باتوجه به اینکه برای  هرشکایتی دلایل وشواهدموثق لازم 
است،می توانید  باآگاهی ازقوانین نگهداری پت درمنزل ازاینگونه فرصت طلبی 

ها ومزاحمتهاجلوگیری کنید.
مدیرمسئول طلوع البرز
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پیرو تاکید رئیس و اعضای شورای 
اسلامی شهر و پیگیری های مهندس 
یعقوبی شهردار هشتگرد، جلسات 
متعددی با نمایندگان تعاونی های 
شهرک کوثر جهت برنامه ریزی لازم 
برای توسعه شبکه معابر و نیز ایجاد 

زیرساخت ها برگزار شد.
همچنین در چند جلســه مکرر 

با دســتگاه های خدمات رســان 
نیز موضوع ایجاد زیرســاخت ها و 
انشــعابات مورد تاکید قرار گرفت و 
مقرر گردید تــا به صورت همزمان 
اقدامات دســتگاه های متولی برای 
توسعه این شــهرک و آماده سازی 

برای سکونت اهالی فراهم گردد.
در همین راستا با دستور شهردار 

هشتگرد عملیات جدول گذاری معابر 
فرعی شــهرک در دستور کار حوزه 
عمرانی قرار گرفته و با نظارت مستمر 
کارشناسان شهرداری در حال انجام 

است.
همچنین مهندس یعقوبی شهردار 
هشــتگرد از پروژه هــای عمرانی، 
زیباســازی بوســتان ها و معابر و 

بهسازی محیط شهری بازدید کرد.
یعقوبی در بازدیــدی که از روند 
جدول گذاری شهرک کوثر داشت 
بر توســعه شبکه معابر این شهرک 
تاکید کرد و دســتورات لازم را برای 
پاکسازی معابر، حذف زوائد بصری، 
جمع آوری نخاله، پاکســازی زمین 
های خالی، رنگ آمیزی و زیباسازی 
بوستانها و جداول و نیز انجام اقدامات 
در حوزه حمل و نقل و ترافیک صادر 

کرد.
بازدیدهای مســتمر شــهردار از 
محلات مختلف شهر سبب گردیده 
است تا بسیاری از مشکلات احصاء 
و با اولویت جهت رســیدگی و رفع 
در دستور کار حوزه های مربوطه قرار 

گیرد.

بارها عرض کرده ام که روستاییان 
به صورت غریزی نسبت به زیستگاه 
ها و زیســتمندان احساس مالکیت 
دارنــد و اســتفاده از تمــام اجزای 
طبیعــت در اطراف روســتا را حق 
مســلم خود می دانند و اگر کسی 
مانع ان ها شود به شدت با او برخورد 
می کنند به ویــژه که این فرد یک 
 خودی در لباس محیط بان باشــد.

در این صورت همه اهالی روســتا او 
را یک خائن به حســاب می آورند. 
حال این احســاس غریزی مالکیت 
وقتی با باج دادن های متوالی دولت 
برای چند دهه همراه باشــد دیگر 
اوضاع به شــدت از کنتــرل خارج 
خواهد شــد. آن چه را که از تخریب 
زیستگاه ها و کشتار زیستمندان و 
کشته شدن محیط بان ها مشاهده 
 می کنیم دقیقآ از همین باب است.

بعضی از فعالان معتقدند که  اگر تعداد 
محیط بان ها افزایــش یابد و برای 
اســتفاده از سلاح محدویت نداشته 
باشند اوضاع تحت کنترل در خواهد 
آمد. واقعیت امر این نگاه کاملا اشتباه 
و نادرست است. اعتقاد دارم که اگر 

محیط بان سلاح اتمی هم در اختیار 
داشته باشد و برای استفاده از آن هم 
آزاد باشد نه تنها تغییر مثبتی روی 
نخواهد داد بلکه زیستگاه ها تبدیل 
به یک صحنه نبرد وحشتناک شده 
و در کوتاه مدت روزگار محیط بانان 
 و خانواده آنان ســیاه خواهد شــد.

آن چــه که امــروز رخ داد دقیقآ به 
خاطر اشــتباه کلیدی تعــدادی از 
فعالان محیط زیست است که ریشه 
مشکلات را رها کرده و به فرع ماجرا 
پرداخته اند. این فعالان به جای آگاه 
ساختن مدیریت از نتایج منفی باج 
دادن های متوالی به روســتاییان و 
چشم پوشی از تخلفات گسترده آنان، 
به دنبال رضایــت گرفتن از خانواده 
شکارچیان کشته شده به هر قیمت 
ممکن بوده و هستند. تعدادی دیگر 
از فعالان هم برای جلوگیری از کشته 
شــدن یوز و گرک و پلنگ و گراز به 
دست دامداران و کشاورزان متخلف 
به آنان از جیب مردم باج می دهند 
و این کار حس مالکیت این متخلفان 
نسبت به زیستگاه ها و زیستمندان 
 را بــه شــدت تقویت کرده اســت.

مرحوم برومند نجفی حتا اگر رضایت 
هــم می گرفت امکان زندگی در آن 
روســتا برایش فراهم نبود چرا که با 
کوچک ترین اشتباه روزگارش سیاه 
می شد. قطع به یقین قاتل برومند 
نجفی در بین اهالی روستا از عزت و 
احترام ویژه برخوردار خواهد بود و باز 
هم اطمینان دارم که این رشته سر 
دراز خواهد داشــت و خانواده نجفی 
 در نهایت مجبور به رضایت می شود.
تا زمانی که مدیریــت با متخلفان 
روستایی این چنین مماشات می کند 
هیچ امیدی به حفظ تتمه ارزش های 
زیســتی این سرزمین و حفظ جان 

محبط بانان وجود نخواهد داشت.

بازدید مهندس یعقوبی شهردار هشتگرد
 از عملیات جدولگذاری معابر شهرک کوثر

نادر ضرابیان:

ترسم نرسی به کعبه ای اعرابی
کاین ره که تو می روی به ترکستان است

 وعده امروز و 
فردا برای افزایش 
حقوق بازنشستگان 
تا کی ادامه دارد؟
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2  سیاسی

مهدی عســگری نماینــده مردم کــرج در مجلس 

شــورای اســلامی و طراح ســوال از وزیر بهداشــت 
ســوالات عقلانــی و مخمــی را مطرح کــرد که در 
 نهایــت وزیــر توضیح مشــخصی برای آن نداشــت.

مهم تریــن ســوالاتی که وزیــر بهداشــت کماکان 
اســت: نکــرده  ارایــه  آن  در خصــوص   پاســخی 
۱- رهبــر انقلاب به صراحت اشــاره کردند که قرائنی 
وجــود دارد که این بیماری طبیعی نیســت و احتمال 
حملــه بیولوژیکی وجــود دارد، ســتاد کرونا و کمیته 
 علمی چــه اقدامی روی موضوع مذکــور انجام دادند؟
۲- آقای عین اللهی زمانی که وزیر بهداشت نبودید در 
نامــه ای به همراه ۲۵۰۰ نفر از پزشــکان اعلام کردید 

واکسن های تازه ساخته شــده و وارداتی دارای عوارض 
جدی اســت و از استفاده از آن ها پرهیز کنید حال چرا 
 زمانی که وزیر شــدید به مفاد نامه خود عمل نکردید؟
۳- مدیرعامل سازمان انتقال خون بیان کرد افرادی که 
آسترازنکا و اسپوتنیک تزریق کرده اند، نمی توانند خون 
اهدا کنند. همچنین مسئول اورژانس در پایان ۱۴۰۰ بیان 
کرد که میزان سکته مغزی حدود ۲۸درصد افزایش یافته 
 است. آیا این موضوع محصول کدام متغییر بوده است؟

۴- چطور WHO  که مرجع پروژه صهیونیستی کاهش 
جمعیت اســت که مقام معظم رهبری به عنوان خطر 
بزرگ تمدنی از آن یاد فرموده اند، سازمانی که تحت تاثیر 

CDC و FDA آمریکا و کارتل ها و واکسن سازان است، 
مرجع شما برای کنترل بیماری کرونا شد؟

مخالــف  متخصصــان  نظــرات  بــه  چــرا   -۵
نشــده  داده  اهمیــت  اجبــاری  واکسیناســیون 
 و صــدا و دلایــل ایــن افــراد شــنیده نمی شــود؟
۶- وزارت بهداشــت دربــاره عــوارض واکســن چه 
گزارشــی داده اســت و چه اطلاعات دقیقی از عوارض 
 واکسیناسیون و جزئیات آن داشــته و ارائه داده است؟

هرچند تاکنون کلیات مجلس از پاســخ وزیر قانع شده 
اســت، اما کماکان بیش از ۷۰ نماینده سوالاتی را دارند 

که بر مبنای عقلی پاسخگویی به آن ها ضروری است.

در دیدار مردمی رئیس کل دادگســتری اســتان 
البرز در »مســجد بعثت« مهر شهر کرج به مشکلات 

و درخواست های ۱۸۰ مراجعه کننده رسیدگی شد.
مسجد » بعثت« مهرشهر کرج میزبان رئیس کل 
دادگستری و مسئولان قضایی البرز بود؛ در این دیدار 
مردمی که بر اســاس برنامه ریزی انجام شده توسط 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم و مدیریت 
روابط عمومی و ارتباطات دادگســتری کل استان هر 
دو هفته یکبار در مســاجد محوری برگزار می شود 
به مشکلات و درخواســت های ۱۸۰ مراجعه کننده 

رسیدگی شد.
حسین فاضلی هریکندی در حاشیه این بازدید با اشاره 
به اینکه این برنامه با حضور در کلیه مساجد حوزه های 
قضایی استان پیگیری می شود و مساجد محوری در 
مناطق مختلف میزبان این طرح اســت، گفت: گفت 
و گــوی رودرو با مردم و برگزاری میز خدمت قضایی 
یکی از مطالبات رئیس قوه قضائیه است که دادگستری  
کل استان البرز به منظور اجرای این انتظارات برنامه 
 مدونی را از ابتدای ســال طراحی و در حال اجرا دارد.

وی عمده درخواســت های طرح شــده را تسریع در 

رسیدگی، تقاضای اعمال ماده ۴۷۷ قانون آیین دادرسی 
کیفری، اجرای احــکام مدنی و اجرای احکام کیفری 
بیان کرد و بر ضرورت توجه جدی سیاســت گذاران 
برای قضازدایی و افزایش آگاهی های حقوقی از مجاری 
مختلف تاکید کرد و متذکر شد: دادگستری کل استان 
در زمینه کاهش جمعیت کیفری بر اساس اختیارات 
قانونی قدم های مهمی برداشته است؛ همچنین ارائه 
آموزش های حقوقی و قضایی از طریق مدارس و رسانه 
های تصویری مثل صدا و سیما می تواند حجم ورودی 

ها را با افزایش آگاهی های عمومی کاهش دهد.

 سوالاتی که وزیر بهداشت هیچ  پاسخی به آن نداد

اخباررسیدگی به درخواست های 1۸0 مراجعه کننده در دیدار مردمی رئیس کل دادگستری البرز

خانه صنعت البرز در تدارک 
تحول و اطمینان بخشی

 به صاحبان صنایع
رییس هیات مدیره خانه صنعت ، معدن و تجارت استان البرز با 
بیان اینکه رونق بخشی به چرخه اقتصادی گرو آرامش و اطمینان 
به سرمایه گذاران است ، گفت : این خانه با جدیت راه های تحول 

و اطمینان بخشی را دنبال می کند.
رضا رضایی در پنچمین نشست ریِیس و اعضای  هیات مدیره 
خانه صنعت معدن و تجارت اســتان البرز که در سالن جلسات 
این خانه در کرج برگزار شــد ، افزود: تمام هدف ما تسهیل برای 
صاحبان صنعت و همکاران خودمان است و این موضوع اولویت 
 نشســت های ما اســت تا به صورت تخصصی به آن بپردازیم .

وی اظهار داشت : در این نشست  چهار موضوع که دستور جلسه 
بود از جمله طرح بررســی تفاهم نامه و موضوعات شرکت های 
شهرک صنعتی ، بررسی انجمن ها و چگونگی بر گزاری جلسات 
دبیران ، بررسی دریافت اختیارات از سازمان صمت و نحوه اجرای 
آن و اعــلام میزان همکاری انجمن ها ی فعال و حاضر در هیات 

مدیره مطرح و اعضا نظرات خود را مطرح کردند.
اســتان البرز حدود چهــار هزار واحد تولیــدی و صنعتی با 

اشتغالزایی نزدیک به ۱۵۰ هزار نفر دارد.

ایران پیشرفت بسیار سریعی در 
ریشه کنی فلج اطفال با استفاده از 
واکسن های موسسه رازی داشت

 مدیر ریشــه کنــی فلج اطفــال در منطقه مدیترانه شــرقی 
WHO، موسســه تحقیقات واکســن و سرم ســازی رازی را 
مجموعــه ای نمادیــن خوانــد و گفت: این موسســه به علت 
 تخصص خود شــناخته شــده و به تولید واکسن معروف است.
دکتر حمید جعفری در بازدید از موسسه تحقیقات واکسن و سرم 
سازی رازی، این موسسه را یک مجموعه نمادین در منطقه دانست 
و اظهار کرد: موسسه رازی به علت تخصص علمی خود شناخته 

شده و به تولید. واکسن ها معروف است. 
وی گفت: یکی از بزرگترین دستاوردهای رازی تولید واکسن 
خوراکی فلج اطفال است که منجر به حذف فلج اطفال در ایران شد، 
ایران پیشرفت بسیار سریعی در ریشه کنی فلج اطفال داشته و این به 
 دلیل استفاده از واکسنی است که در موسسه رازی تولید شده است.
مدیر ریشه کنی فلج اطفال در منطقه مدیترانه شرقی WHO با 
 WHO بیان این که سابقه عمیق همکاری بین موسسه رازی و
وجود دارد، تصریح کرد: موسسه رازی در تولید سایر واکسن های 
دوران کودکی مانند واکسن های اوریون، سرخک و سرخجه نیز 
پیشتاز بوده و واکسن کرونا را نیز تولید کرده است. بنابراین این 
موسسه در منطقه مدیترانه شرقی با ۲۲ کشور عضو، تنها موسسه 
ای است که با موفقیت واکسن های زیادی را تولید می کند که در 

برنامه ایمن سازی کودکان در منطقه ما استفاده می شود.

بررسی مشکل گازرسانی
 ناشی از تردد خودروها

 در محور کرج به چالوس
مشکلات گازرسانی در محور جاده کرج به چالوس ناشی از تردد 
خودروهای عبوری از این محور با حضور سرهنگ پیمان کرمی در 

دفتر مدیرعامل شرکت گاز استان البرز بررسی شد.
پیمان کرمی رئیس پلیس راه اســتان البرز با حضور در دفتر 
ســیدرضا غفاریان مدیر عامل شرکت گاز اســتان البرز درباره 
حل مشــکلات گازرســانی در محور کرج به چالوس که ناشی 
 از تــردد خودورهای عبوری اســت تبادل نظر و رایزنی شــد.

تعدادی روســتا و شهر آســارا از جمله بخش های استان البرز 
که در این محور قرار دارند زیر پوشــش خدمات گاز نرفته اند و 
شــرکت گاز اســتان البرز تلاش دارد در سالی که به نام »سالی 
بــه یادماندنی در گازرســانی جهادی به روســتاها« نامگذاری 
 شــده اســت در ارائه خدمات به این روســتاها تسریع ببخشد.

تــردد خودروهای عبوری در این محور به ویژه در ایام تعطیل از 
جمله مشکلاتی است که شرکت گاز استان البرز را برای گازرسانی 
با کندی مواجه ساخته که در این نشست در این مورد گفتگو و 

رایزنی شد.

معــاون راهــداری اداره کل راهــداری و حمــل 
و نقــل جــاده ای البــرز گفــت: پــروژه مرمت و 
بازســازی ۱۰ پل اســتان بــا اعتباری بالــغ بر دو 
 میلیــارد و ۸۰۰ میلیون تومان در حال اجراســت.

حمید پرورشی با اشاره به اینکه پل ها یکی از عناصر 
کلیدی بزرگراه ها هســتند که احداث آن ها نسبت 
بــه بقیه اجزای راه هزینه بیشــتری دارد، گفت: به 
علت وضعیت خاص سازه ای، پل ها با گذشت زمان 
دچار فرســودگی و آسیب دیدگی می شوند و هرچه 
تعمیر و بازســازی آن ها به تعویــق افتد وضعیت 
 بحرانی تر و هزینه تعمیر نیز بیشــتر خواهد شــد.

وی افــزود: اداره کل راهداری و حمل ونقل جاده ای 

این اســتان بــرای جلوگیری از آســیب دیدگی و 
تخریب پل های استان هرسال در چند نوبت بازدید 
 دوره ای از پل هــا را در دســتور کار قــرار می دهد.

این مسئول تصریح کرد: در این بازدیدها شرایط پل ها 
توسط کارشناســان رصد می شود تا در صورت نیاز 
 اقدامات لازم برای مرمت و بازسازی آنها انجام شود.

وی با اشــاره به اینکه علاوه بر مرمت و بازســازی، 
لایروبــی و تنقیه پل هــا نیز در طول ســال انجام 
می شود، گفت: انجام این کار به ویژه در فصل بارش 
از انســداد مســیرهای ارتباطی جلوگیری و زمینه 
 تردد روان را برای کاربــران جاده ای فراهم می کند.

معاون راهداری البرز با بیان اینکه درحال حاضر مرمت 

و بازسازی پل خوزنکلا و پل شماره دو در محور کرج- 
چالوس، پل ساسانی کرج، پل خوروین ساوجبلاغ، 
پل رودخانه کرج )محــدوده آزادراه( و پل کلاک به 
پایان رســیده اســت، اظهار کرد: مرمت و بازسازی 
ســه پل دیگر در محور کرج- چالوس و یک پل در 
آزادراه کرج- قزوین در حال اجراست که ۵۰ درصد 
 آن انجام و مابقی نیز در اسرع وقت به پایان می رسد.

وی در پایان با اشاره به اینکه این پروژه با اعتباری بالغ 
بر دو میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان درحال اجراست، 
خاطرنشــان کرد: باتوجه به بارش های اخیر و وقوع 
ســیلاب و روان شــدن گل و لای در راه های اصلی 
و روستایی البرز عملیات پاکسازی، لایروبی، تنقیه 

پل ها و آبراه های حوزه استحفاظی راه های البرز نیز 
انجام شد.

استاندار البرز از افتتاح ۲۳۸ پروژه دولتی و خصوصی 
بــا اعتباری حدود ۶ هــزار و ۳۰۰ میلیــارد تومان و 
 اشــتغالزایی برای حدود ۲ هزار و ۸۰۰ نفر، خبر داد.

مجتبی عبداللهی اظهار کرد: امسال نیز همزمان با هفته 
دولت از ۲ تا ۸ شهریورماه، در تمامی شهرستان های استان 
 پروژه های اثرگذاری مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی ادامــه داد: بر این اســاس ۱۷۴ پــروژه در بخش 
دولتی بــا اعتباری حــدود ۳ هــزار و ۸۰۰ میلیارد 
 تومان اعتبار در ۷ شهرســتان استان افتتاح می شود.

عبداللهی گفت: از این تعداد ۲9 پروژه برای شهرستان 
کــرج، ۳۷ پروژه شهرســتان ســاوجبلاغ، ۲۵ پروژه 
شهرســتان نظرآباد، ۱۵ پروژه شهرســتان فردیس، 
۲۸ پروژه شهرســتان طالقان، ۱۸ پروژه شهرســتان 
 اشتهارد و ۲۲ پروژه به شهرستان چهارباغ تعلق دارد.
اســتاندار البرز افزود: همچنین ۶۴ پــروژه در بخش 
خصوصی در ۶ شهرستان استان با اعتباری حدود ۵ هزار 
 و ۲۰۰ میلیارد تومان مورد بهره برداری قرار می گیرد.

وی گفت: ۷ پروژه در شهرســتان کرج با اشتغال ۱9۴ 

نفر، ۱۲ پروژه در شهرستان ساوجبلاغ با اشتغال ۴9۸ 
نفر، ۱۲ پروژه در شهرستان نظرآباد با اشتغال ۶۰۷ نفر، 
۸ پروژه در شهرستان فردیس با اشتغال ۲۸۰ نفر، ۲۱ 
پروژه در شهرستان اشتهارد با اشتغال ۸۵۰ نفرو ۴ پروژه 
 در شهرستان چهارباغ با اشتغال ۳۱۰ نفر افتتاح می شود.
وی گفت: جای خرسندی دارد که امسال شاهد افزایش 
مشارکت بخش خصوصی با ۶۴ پروژه بزرگ هستیم 
که نشان از پویایی اقتصاد کشور دارد و نسبت به سال 

گذشته رشد دو برابری داشته است.

 10 پل البرز مرمت و بازسازی می شود

238 پروژه دولتی و خصوصی هفته دولت در البرزافتتاح می شود

افزایش 22 درصدی اهدای خون
در تاسوعا وعاشورای حسینی در البرز

مدیرکل انتقال خون البرز با اشاره به همکاری و همراهی خوب مردم این استان با بیماران 
نیازمند و انتقال خون اعلام کرد: میزان اهدای خون در تا سوعا و عاشورای امسال نسبت به 

سال گذشته در البرز ۲۲ درصد افزایش نشان می دهد.
دکتر سیدمحمد میری در خصوص این خبر اظهار داشت: طی این ۲ روز  ۷۲۱ واحد خون 

اهدا شده که  نسبت به مدت مشابه سال قبل حدود ۲۲ درصد افزایش داشته است .
وی  ضمن تشکر از مراجعه اهدا کنندگان خون اظهار داشت نذر خون تا پایان ماه صفر 
ادامه داشته  و با توجه به نیاز همیشگی بیماران به خون و فرآورده های حیات بخش آن ، از 
شهروندان نوعدوست در خواست می شود  تا با اهدای خون آگاهانه و مسوولانه در تمام ایام 

سال یاریگر بیماران باشند .
میری یادآور شد: اهدا کنندگان خون همیشه در تهیه و تامین خون و فرآورده های خونی یاور 
انتقال خون هستند که از آن ها انتظار داریم با اهدای خون در این ایام یاری رسان بیماران 

نیازمند به خون و فرآورده های خونی باشند.
وی  تاکید کرد: اهداکنندگان کارت ملی خود را همراه داشته باشند.

به دنبال توسعه و افزایش کیفیت زیرساخت های 
ورزشی روستاهای استان هستیم

مجتبی جانعلی توسعه و افزایش کیفیت زیر ساخت های ورزشی روستاهای استان را امری مهم و 
در دستور کار برای این اداره کل، ارزیابی کرد.

مجتبی جانعلی مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز در حاشیه مراسم افتتاحیه مسابات مینی 
فوتبال روستاییان و عشایر استان البرز » جام پرچم » اظهار کرد: برگزاری رقابت های ورزشی در 
بین روستاییان و عشایر بسیار با اهمیت است و ما در اداره کل ورزش و جوانان استان البرز از آن 
استقبال می کنیم. وی با بیان این که » درتلاش هستیم کیفیت زیرساخت های ورزشی روستاها 
توسعه و افزایش یابد » گفت: هیئت ورزش روستایی و بازیهای بومی محلی جزو هیئتهای ورزشی 

پیشگام و بسیار پویا و فعال استان البرز است.
جانعلی افزود: استعدادهای خوبی در ورزش روستا وجود دارند که با کشف و پرورش صحیح می 
توانند به قهرمانان ملی تبدیل شوند. وی ادامه داد: برگزاری چنین رویدادهایی علاوه بر ارتقای سطح 

سلامت و پویایی جوانان می تواند موجب ارتقای نشاط و شادابی اجتماعی گردد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان البرزتصریح کرد: با هر آنچه در توان داریم از توسعه ورزش روستایی 

در سطح استان حمایت خواهیم کرد.

شماره ۶۳/ مرداد ماه ۱۴۰۱



در استان   ۳

دیــدار و گفتگــوی صمیمی مدیــرکل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی اســتان البــرز با مجمع جوانان 
اســتان البــرز در تالار شــهیدان نژاد فــلاح کرج 
 عصر امروز چهارشــنبه ۲۶ مرداد ماه برگزار شــد.
در این نشســت که به منظور برنامه ریزی برگزاری 
دوره آموزشــی تربیت مدیــران جوان بــا رویکرد 
ترویج نهضت تشــکیل تعاونی ها با حضور نخبگان 
اجتماعــی برگزار شــد مدیرکل تعــاون کار و رفاه 
اجتماعی اســتان البرز درباره ظرفیت های توسعه 
 تعاونــی هــا و اشــتغال جوانان صحبــت کردند.
عبــدالله دارایــی در این نشســت ضمــن تقدیر و 
تشــکر از رویکرد جدید جوانان به موضوع اشتغال 
در قالــب تعاونی ها گفت بر اســاس قانون اجرایی 

سیاســتهای اصل ۴۴ قانون اساســی، چشم انداز 
کشــور در ســهم ۲۵ درصدی تعاونی ها در اقتصاد 

ملی معطوف اســت و برای رسیدن به این شاخص 
نیازمند رویکرد ترویجی و آموزشــی و پایش سهم 

 حقیقــی بخش تعــاون در اقتصاد ملی هســتیم.
عبدالله دارایی در ادامه با اشــاره به ارزش ســتانده 
و افزوده و تشــکیل ســرمایه در بخش تعاون گفت: 
در وضعیــت فعلی با توجــه به امر اشــتغال یل و 
راه انــدازی تعاونی های مختلف در امر تولید صنعت 
و خدمــات با محوریت جوانان می تواند بخشــی از 
نیازهای موجود کشــور را تامین کند و اگر مزایای 
تشــکیل تعاونی رابر شماریم، قطعاً میل و استقبال 
جوانــان برای انجــام کارهای تیمــی و اجتماعی و 
 اشــتغال در قالب های تعاونی افزایش خواهد یافت.

در ایــن دیدار جوانان به بیــان دیدگاه های خود در 
خصوص تشــکیل تعاونی های مختلــف و موانع و 

مشکلات موجود در این خصوص پرداختند .

سرپرســت وزارت رفاه وعده داد که فردا 
پنجشنبه ۲۷ مرداد تکلیف افزایش حقوق 

مستمری بگیران مشخص می شود.
به گــزارش تجارت نیــوز، تا بــه امروز 
وزارت رفــاه با دادن وعده امروز و فردا تا به 
امروز مســتمری بگیران تامین اجتماعی 
را در انتظار افزایش حقوق بازنشســتگی 
منتظر نگهداشــته اســت. آیا این بار این 
وعــده محقق می شــود یا اینکــه دوباره 
 به روزهــای آینده موکول خواهد شــد؟
برای فردا پنجشنبه، بیست و هفتم مرداد 
ماه قرار است مجمع انتخاباتی کانون عالی 
بازنشســتگان تامین اجتماعی در شــهر 
بندرانزلی برگزار شود، اینطور گفته می شود 
که محمدهادی زاهدی وفا، سرپرست رفاه 
به عنوان میهمان در این گردهمایی صنفی 
حضور دارد و قرار اســت ایــن بار به وعده 
عمل نکرده خــود در رابطه با نحوه افزایش 

 حقوق بازنشستگان سایر سطوح عمل کند.
در حال حاضر حداقل دو هفته ای می شود 
که یک میلیون و ششصد هزار بازنشسته 
غیر حداقلی بگیر منتظرند تا چنین خبری 
را به صورت رسمی از زبان سرپرست وزارت 
رفاه، مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی 

 و یا یکی از اعضای  هیات دولت بشــنوند.
انتظار مــی رود که این بار دولت در مصوبه 
جدید از موضع قبلی خود عقب نشینی کند 
و حقوق بازنشستگان غیر حداقلی بگیر را 
 به جای ۱۰ درصد ۳۸ درصد افزایش دهد.

ابطال مصوبه افزایش ۱۰ درصدی حقوق 

بازنشستگان سایر سطوح بگیر اتفاقی بود 
که حــدود یک پیش ماه افتاد و به صورت 
 رسمی از سوی مجلس به دولت ابلاغ شد.
بــا وجــود آنکه طبــق قانــون برطرف 
نشــدن ایرادات قانونی برای مســئولان 
دولتی تبعات قانونی به همــراه دارد، این 
 اصلاح تا به امروز به تعویق افتاده اســت.
انتظار بــرای اصلاح مصوبه افزایش حقوق 
بازنشســتگان ســازمان تامین اجتماعی 
درحالی طولانی شــده است که به موازات 
این انتظار ، دولــت در روزهای اخیر برای 
افزایش و ترمیم حقوق کارکنان شــاغل 
 و بازنشســته خود پیش قدم شده است.
براساس پیشنهاد مشترکی که در روزهای 
اخیر از ســوی ســازمان برنامه و بودجه و 
سازمان امور استخدامی کشور، قرار است این 
افزایش در قالب اصلاحیه لایحه بودجه سال 
۱۴۰۱ به مجلس شورای اسلامی ارائه شود.

یادداشت

توافق در برجام، موفقیت نیست
واحد  کاربردی  علمی  دانشگاه  موسس  هیات  رئیس 
۴۸ تهران در یادداشتی نوشت: توافق در برجام نه یک 
موفقیت که تنها یک موقعیت است. این موقعیت را تنها 
زمانی می توان به موفقیت تبدیل کرد که برنامه ریزی جامع، 
 دقیق و کارشناسانه برای استفاده از آن وجود داشته باشد.

به گزارش ایران اکونومیست، یکی از مهمترین مسائل ایران 
در قرن اخیر را می توان برجام دانست. برجام به حدی 
مهم است که حالا دیگر فراتر از یک معاهده بین المللی، 
به یکی از آوردگاه های تعیین قدرت تبدیل شده و قطعاً 
تاثیرات بسیاری در اقتصاد کشور و حتی اقتصاد منطقه 
خواهد داشت. به عبارت بهتر، دامنه تاثیرگذاری برجام 
با توجه به نقش ایران در منطقه خلاورمیانه که به دلیل 
وجود منابع منحصربفرد انرژی و موقعیت جغرافیایی، یکی 
از استراتژیک ترین مناطق اقتصادی جهان است، بسیار 
گسترده تر از ایران است بطوریکه توافق یا عدم توافق در 
اقتصادی و  برنامه های  از  این موضوع، می تواند بسیاری 
 حتی سیاسی کشورهای منطقه را تحت تاثیر قرار دهد.
موضوع  به  دیگر  حالا  که  ایران  اقتصاد  دیگر،  سوی  از 
در  توانسته  و حتی  کرده  عادت  بین المللی  تحریم های 
بخش های بسیاری، راه های دیگر را برای توسعه صادرات 
و واردات بیابد، در سال های اخیر با روند سینوسی غرب 
در قبال این تفام نامه کنار آمده است اما واقعیت اینست که 
به ثمر رسیدن برجام در صورتی که بر مبنای آن حقوق 
ملت ایران حفظ شود، می توان دروازه های جدید را به سوی 
اقتصاد ایران باز کند و با توجه به غنای ایران در منابع انرژی 
و حتی استانداردهای بالای بسیاری از محصولات تولیدی، 
 سهم کشور را از تجارت در منطقه به شدت افزایش دهد.

بتواند  که کشور  است  به شرطی  البته  موارد  این  همه 
و  سیاست گذاری  در  موجود  چالش های  و  ضعف ها 
برنامه ریزی اقتصادی را که تحریم هابه خوبی آنها را نشان 
برنامه ریزی  پساتوافق  دوران  برای  و  دهد  پوشش  داد، 
هدفمند با رویکرد توسعه اقتصادی داشته باشد. در غیر 
اینصورت، صرف نتیجه بخش بودن مذاکرات تنها می تواند 
با ایجاد بار رواین روی بازار تنها برای مدت کمی فضای 
اقتصادی را بهبود دهد اما قطعاً در میان مدت و با کاهش 
 هیجانات بازار، مشکلات اقتصادی دوباره سر باز می کنند.
قطعاً توافق برجام می تواند آسمان ایران را بیش از گذشته 
به رونق  را  بندرگاه ها  در شاهراه های هوایی قرار دهد و 
می رساند و حمل ونقل ریلی را با توجه به زیرساخت هایی 
که در سال های اخیر ایجاد شده، جان دوباره ای خواهد 
بخشید خاصه اینکه ایران کشوری پهناور و البته محصور 
بین آبهای آزاد جهان است که با خطوط ریلی و جاده ای 
و استفاده زا ترانزیت ترکیبی می تواند پل ارتباطی بین 
باشد. جهانی  تجارت  از  زیادی  بخش  مقصد  و   مبدا 

دیپلماسی  بریا  را  زمینه  می تواند  برجام  دیگر  سوی  از 
فرصت های  ایجاد  ضمن  و  کند  فراهم  نیز  فناوری 
رقابتی،  فضای  ایجاد  و  کشور  در  سرمایه گذاری  جدید 
محصولات  تولید  قالب  در  فناوری  ورود  برای  را  مسیر 
مشتکر و یا تحت لیسانس فراهم کند که این مهم با 
توجه به توان نیروی انسانی و غنای کشور در این حوزه، 
 خیلی زود به حوزه مزیت دار کشور تبدیل خواهد شد.
رد  انحصار چه  دویارهای  و شکست  بازار  رقابتی کردن 
تولید و چه در عرضه و فروش، از دیگر فواید توافق برجام 
است. این توافق قطعاً نتایج متعدد دیگری نیز در اقتصاد 
کشور خواهد داشت که از آن جمله می توان به توسعه 
روابط تجاری، از بین رفتن محدودیت های بانکی و حضور 
کرد. اشاره  نیز  جهانی  بازار  در  ایران  محصولات   فعال 
نکته مهم در این حوزه اینست که برجام نباید کشور را به 
مصرف کننده محصولات خارجی و بازاری پر سود برای 
کشورهای غربی و شرقی تبدیل کند بلکه این توافق زماین 
اثربخش است که کشور به آن به چشم فرصتی برای توسعه 
بنگرد. توسعه ای که بر مبنای رونق تولید داخل استوار است 
و در چرخه آن نیروی انسانی نخبه و دانشگاهی، حضوری 
گسترده و عمیق در صنعت و تولید دارد و صنعت می تواند 
داشنگاهیان  ایده های  بکارگیری  و  رویکردی خلاقانه  با 
و صدالبته استفاده از تجهیزات به روز و فناوری وارداتی، 
ضمن تامین نیازهای بازار بومی، نگاهی عمیق و دقیق به 
بازارهای همسایه در وهله اول، و در گام بعد بازار جهانی 
دارد و تلاش می کند با رعایت استانداردهای بین المللی، 
کند. تثبیت  جهانی  بازار  در  را  خود  تولیدات   جایگاه 
نکته آخر اینکه توافق در برجام نه یک موفقیت که تنها یک 
موقعیت است. این موقعیت را تنها زمانی می توان به موفقیت 
تبدیل کرد که برنامه ریزی جامع، دقیق و کارشناسانه برای 

استفاده از آن وجود داشته باشد.
دکتر سید حسین سید آقا مرتضی

افتتاح بزرگترین تولید کننده اسلایم ایران با اشتغالزایی 50 نفر در البرز
 فرماندار ویژه شهرستان کرج از ایجاد قرارگاه 
اقتصــادی در فرمانداری ویژه کرج برای رســیدگی 
 به مشــکلات واحدهای تولیدی و صنعتی خبر داد.
غفور قاســم پور در مراســم افتتاحیــه بزرگترین 
و پــر تنــوع ترین شــرکت تولید کننده اســلایم 
ایران واقع در ماهدشــت کرج گفــت: حرکت این 
جوانــان در شــرایط اقتصادی و تحریــم به عنوان 
 تولیدکننده اســباب بازی در ایران جای تقدیر دارد.
وی افزود: با حجم کم سرمایه گذاری ایجاد اشتغال 
۵۰ نفــری بســیار جــای قدردانــی دارد و در این 
 شــرایط اقتصادی مانند جهاد فی سبیل الله است.

قاسمپور با اشاره به اینکه جبهه های جنگ امروز علاوه 
بر حوزه های اجتماعی، امنیتی و سایبری حوزه های 

اقتصادی اســت، تصریح کرد: دشمن سعی می کند 
از این ناحیه به ما آسیب بزند؛ به همین دلیل رهبر 
معظم انقلاب نیز هر ســال را با نام های اقتصادی در 
زمینه تولید و اشــتغال نامگذاری می کنند و همه 
 موظف هستیم در این زمینه گام های موثر برداریم.
فرماندار ویژه شهرستان کرج با اشاره به تأکید استاندار 
بر تشــکیل قرارگاه اقتصادی در شهرستان ها گفت: 
بنابراین علاوه بر قرارگاه اجتماعی، قرارگاه اقتصادی 
را در فرمانداری شهرســتان کرج برای رســیدگی 
به مشــکلات واحدهــای تولیدی بــه زودی ایجاد 
 می کنیم تا باعث رونق تولید و ایجاد اشــتغال باشد.
قاسمپور با بیان اینکه امکان توسعه در کشور فقط با 
حضور سرمایه گذار داخلی و خارجی فراهم است، اظهار 

کرد: باید بروکراسی اداری را کاهش و به این افراد کمک 
کنیم تا به رونق تولید و اشتغال بیانجامد. امروز یکی 
از دغدغه های نظام اشتغال جوانان است که با حمایت 
 دولت مردان از حضور سرمایه گذاران میسر می شود.
به گفته قاسمپور ایجاد اشتغال پایدار در استان مورد 
تاکید دولت و استاندار است و قرارگاه اقتصادی نیز از 
 همین هفته با هدف رونق اشتغال و اقتصاد آغاز می شود.

وی افــزود: این مجموعه اگرچه خارج از شــهرک 
صنعتی ولی در منطقه تجاری-صنعتی قرار دارد. قول 
می دهیم توسعه فعالیت چنین واحد هایی را تسهیل 
و مشــکلات را در قــرارگاه اقتصادی مرتفع کنیم و 
 زمینه فعالیت آن ها در شهرک صنعتی فراهم شود.

**به دنبال افزایش اشتغال تا ۲۵۰ نفر هستیم

رئیس اتاق بازرگانی البرز گفت: متاســفانه بانک 
مرکــزی و حتی برخــی از وزارتخانه های کشــور 
در حــال حاضر جزیــره ای عمل کــرده و برخی 
بخشــنامه هایی را اجرایی می کننــد که متعلق 
 به ۲۰ ســال قبل اســت و باید بروز رســانی شود.
 پرهام رضایی در نشست هم اندیشی فعالان بخش 
خصوصی استان البرز با معاون دیپلماسی اقتصادی 
وزارت امور خارجه در محل اتاق البرز بیان کرد: البرز 
ظرفیت های خوبی در حوزه کشاورزی به ویژه مباحث 
صادراتی دارد، با وجود چنین ظرفیتی تاکنون از این 
پتانسیل به درستی استفاده نشده است، به عنوان نمونه 
 در حوزه صنایع غذایی واحدهای تولیدی زیادی داریم.
وی ادامــه داد: البرز اســتانی صنعتی اســت و به 
منظــور تســریع در روند پیگیری و رســیدگی به 
مباحث و مشــکلات بخش های تولیدی و صنعتی 

اســتان در حال حاضر جلسات شــورای گفتگوی 
دولت و بخــش خصوصــی دو بار در مــاه برگزار 
می شــود در حالی کــه برگزاری این جلســات در 
دیگر اســتان ها بــه صورت یک نشســت ماهانه 
است و این مهم نشــان از اهمیت پیگیری مسائل 
 اقتصادی در البرز و نگاه استاندار به این مسئله دارد.

رئیس اتاق بازرگانی البرز با طرح مشکلات صادراتی 
فعالان اقتصادی از تعیین بازارهای هدف بدین منظور 
ســخن گفت و افزود: دیگر مسائل مهم پیش روی 
صادرکنندگان کشــورمان در ارتباط با انتقال پول و 
 حمل و نقل کالا و محموله ها به کشورهای هدف است.

رئیس اتــاق بازرگانی البرز افــزود: از لحاظ قیمتی 
برخی محصــولات صادراتی ایرانی بــا نمونه های 
مشــابه خارجــی قابل رقابت اســت، اکنــون در 
صــادرات محصولاتی مانند شــامپو بــا توجه به 

قیمت مناســب و کیفیت مطلوب حتی با کشــور 
 چیــن هم می توانیم مــراودات خوبی برقرار کنیم.

وی با بیان اینکه سال گذشته بیش از ۲۰ هزار کانتینر 
انواع سبزی و صیفی تولید البرز به خارج کشور صادر 
شد، عنوان کرد: نکته مهم در این مورد حذف واسطه 
ها در چرخه تولید تا صادرات این محصولات است؛ 
چــون تولید کنندگان تمام فرآیند کار از کاشــت، 
برداشت، بارگیری، حمل کالا تا سردخانه و در نهایت 
 صادرات به کشورهای هدف را خود عهده دار هستند.

رضایی ادامه داد: ایجاد دفاتر مراکز تجاری در دیگر 
کشــورها و رایزن های اقتصادی برای بهبود روابط 
تجاری ایران اقدام مهمی بوده است اما سفرای کشور 
هم باید در صحنه حضور داشته باشند و با روسای اتاق 
های بازرگانی استانی و اتاق های مشترک بازرگانی 
ماهانه نشست هایی برگزار کنند، باید تشکیل وبینارها 

و جلسات آنلاین بیشتری با حضور تجار دیگر کشورها 
برنامه ریزی شود.

معاونت دیپلماسی اقتصادی وزارت امور خارجه با صنعتگران البرزی دیدار می کند

 با رویکرد ترویج نهضت تشکیل تعاونی ها در کرج

 دوره آموزشی تربیت مدیران جوان برگزار می شود

بازی با روان بازنشستگان :

 وعده امروز و فردا برای افزایش حقوق بازنشستگان تا کی ادامه دارد؟

شماره ۶۳/ مرداد ماه ۱۴۰۱



4  اجتماعی

کرد،  اعلام  ابتهاج  هوشنگ  فرزند  نوشت:  ایسنا 
انتقال  آلمان  در  مشکلات  از  پاره ای  دلیل  به 
است. افتاده  تعویق  به  ایران  به  پدرش   پیکر 

معاصر  شاعر  این  پیکر  بود  شده  اعلام  درحالیکه 
که در بیمارستانی در شهر کلن آلمان درگذشت، 
پس  و  می شود  منتقل  ایران  به  چهارشنبه  عصر 
تهران در روز پنجشنبه، روز جمعه  از تشییع در 
درنهایت  می شود،  سپرده  خاک  به  رشت  در 
است. افتاده  تعویق  به  روند  این  که  شد   اعلام 

ابتهاج که پیش تر اعلام کرده بود اطلاعات  فرزند 
را مسوولان  دقیق درباره مراسم تشییع و تدفین 

می کنند،  اعلام  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت 
صبح روز چهارشنبه اعلام کرد: با تأسف به اطلاع 
همگان می رسانم که به دلایل پاره ای از مشکلات 
 در آلمان انتقال پدرم به ایران به تعویف افتاده است.
است  نداده  توضیحی  اتفاق  این  علت  درباره  او 
شده،  اعلام  تدفین  و  تشییع  مراسم  دو  طبعا  اما 
شد. خواهد  مواجه  برگزاری  زمان  در  تغییر   با 

اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  مسوولان  گویا 
نیز پیگیر چرایی و راهکار برای مانع احتمالا اداری 
 ایجاد شده در انتقال پیکر ایتهاج به ایران هستند.

.ـ ا.سایه( که درتیرماه ۱۴۰۱  امیرهوشنگ ابتهاج )ه

بیمارستانی در شهر  نارسایی کلیوی در  به دلیل 
کلن آلمان بستری و تحت درمان قرار گرفته بود، 
 بامداد چهارشنبه ۱9 مرداد در 9۴سالگی درگذشت.
ابتهاج، سال ۱۳۰۶ در رشت متولد شد  یاد  زنده 
»نخستین  نام  با  کتابش  اولین  سالگی  در ۲۰  و 
نغمه ها« را منتشر کرد. او سرودن غزل را در کنار 
سرودن شعر در قالب های دیگر سنتی تجربه کرد. 
همچنین نمونه  هایی از شعر نو در بین آثار این شاعر 
به چشم می خورد. شعر تصنیف مشهور »سپیده« که 
با عنوان »ایران ای سرای امید« شناخته می شود، از 

سروده های ابتهاج است

انتقال پیکر هوشنگ ابتهاج به تعویق افتاد

سیل البرز باعث تقویت سفره های آب زیرزمینی و چشمه ها و قنوات شد

 برگزاری آئین روزخبرنگار در البرز

مدیرکل منابع طبیعی و حوزه آبخیزداری البرز با 
عنــوان اینکه اجرای طرح های آبخیزداری، شــدت 
خســارت ســیل را کاهش داد، گفت: وقوع سیل در 
اســتان به ویژه در بخش آســارا باعث تقویت سفره 
 هــای آب زیرزمینــی و چشــمه ها و قنوات شــد.
 حامــد فرضــی در ارتباط با حادثه وقوع ســیل در 
برخی مناطق اســتان البرز، اظهار داشــت: با توجه 
به بروز ســیل در روســتای واریان طالقان بیشترین 
آســیب در بالاطالقان بــود که منجر بــه تخریب 
خودروهــا و ورود آب بــه منازل و مغازه ها شــد که 
 در حال جمع بندی میزان خســارت وارده هستیم.
وی افــزود: با توجه بــه عدم همکاری تعــدادی از 
مســافران به این منطقه، خســاراتی به خودروهایی 
 وارد شــد کــه در حریــم رودخانــه پــارک بــود.

فرضی با اشاره به اجرای پروژه های آبخیزداری در استان 
البرز، گفت: اگر این طرح های مهم در مناطق بحرانی، 
 اجرا نمی شد قطعا امروز با فاجعه عظیم روبرو بودیم.

وی با اشــاره به وقوع ســیل روز گذشته در سیجان، 
تاکید کرد: شدت این سیل، ۸ برابر شدیدتر از سیل 
ســال 9۴ سیجان بود اما دلیل مهم کاهش خسارت 
 به منطقه، اجرای پروژه آبخیزداری در سیجان است.
مدیرکل منابــع طبیعی البرز اذعان داشــت: علاوه 
بر ایــن روســتا در تمــام مناطق بحرانی اســتان 
همچون کنــدر، آزادبر و ... که در طول چهار ســال 
گذشــته، ســازه های آبخیزداری اجرا شــده است 
باعث شــد به رغم شــدت بارندگی و ســیل اخیر، 
ســازه ها بدون تخریب و همگی ســالم و با کارایی و 
 اثربخشــی بالا و بدون هیچگونه خسارت همراه بود.

مدیــر منابع طبیعی که همزمــان در منطقه کندر 
مشغول بازدید بود گفت: شدت بارندگی در زمان کوتاه، 
دو مقوله مهم بود که خودبخود زمینه ایجاد سیل را 
در منطقه فراهم کرد و اگر ســازه های آبخیزداری در 
مناطقی مانند روستاهای حاشــیه رودخانه در جاده 
چالوس نبود، منجر به آسیب جدی منطقه می شد. این 
موضوع باعث رضایت خاطر ساکنین منطقه شد چرا 
 که این پروژه ها در زمان و مکان مناسب احداث شد.

وی با عنــوان اینکه اغلب زمین های کشــاورزی و 
باغات در حریم و بستر رودخانه ها قرار گرفته، افزود: 
خوشبختانه با توجه به قرار گرفتن درست سازه های 
آبخیــزداری، بجز تخریب جزئی لولــه های آبیاری، 
خساراتی به زمین های کشاورزی روستاییان وارد نشد 

و این نتیجه زحمات همکاران در این بخش است.

مراسم بزرگداشــت روز و هفته خبرنگار با حضور 
مســئولین ارشــد اســتانی و شهرســتان کرج در 
 مجتمع فرهنــگ و هنر جاده چالوس برگزار شــد.
 این مراســم در  مجتمع فرهنگی و رفاهی فرهنگ و 
هنر  جاده چالوس با حضور مسئولین ارشد استانی از 
جمله: مددی دادستان استان البرز، معاون دادگستری 
کل البرز، خلفی، رئیس هلال احمر اســتان، غفاری، 
شــهردار کرج با همراهی تنی چند از اعضای شورای 
اسلامی کلانشهر کرج از جمله: قاسم پور، رئیس شورای 

اســلامی شــهر کرج و حجه الاسلام سعیدی رئیس 
کمیسیون فرهنگی، عباس زاده، رئیس خانه مطبوعات 
البرز برگزار شد و در فضائی صمیمی به پای سخنان و 
 دغدغه های اصحاب مطبوعات و رسانه البرز نشستند.
درادامه این مراســم که با سخنرانی دادستان عمومی 
و انقلاب البرز و سرپرســت اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی استان البرز و رئیس شــورای اسلامی شهر 
کرج همــراه بود، اجرای گروه تواشــیح زینت بخش 
برنامــه بود و در ادامه مراســم قرعه کشــی و اهدای 

 ۱۴ کمک هزینه ســفر به عتبات عالیات برگزار شد.
گفتنی است مراسم گرامیداشت روز و هفته خبرنگار 
البرز با استقبال پرشور مسئولین و اصحاب رسانه استان 
همراه بود و به احترام ایام شهادت و سوگواری حضرت 
اباعبداله الحسین)ع( و یاران باوفایش، در روز دوشنبه 
۲۴ مرداد بصرف شام و پذیرائی در مجتمع آدران جاده 
چالوس برگزار شد و ضمن برگزاری برنامه های متنوع 
فرهنگی و هنری بسته فرهنگی - رفاهی و لوح تقدیر به 

حاضرین اهدا گردید.

در مراســمی با حضور رئیس کل دادگســتری 
اســتان البرز، معاونین توســعه حــل اختلاف و 
اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جــرم، رئیس کل 
دادگاههــای عمومی و انقلاب مرکز اســتان، مدیر 

کل فرهنگ و ارشاد اســلامی و جمعی از اصحاب 
رســانه اســتان در محل اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی اســتان البرز، کمتر از ۷۲ ساعت پس از 
توصیه رئیس قوه قضائیه به اصحاب رســانه، مرکز 
رســانه قوه قضائیه و مرکز توســعه حل اختلاف 
برای تشکیل »شــورای حل اختلاف ویژه رسانه«، 
 این شورا در اســتان البرز افتتاح و آغاز به کار کرد.

حســین فاضلی هریکندی در حاشیه آیین افتتاح 
»شــورای حل اختلاف ویژه رســانه استان البرز« 
گفت: این شــورا با هدف تکریم اهالی رسانه استان 
و اســتفاده از ظرفیــت آنها برای انجــام مذاکرات 
اصلاحی و ایجــاد صلح و ســازش در پرونده های 
مربوط به رســانه، با همکاری معاونت توسعه حل 
اختــلاف و مدیریــت روابط عمومــی و ارتباطات 
دادگستری کل استان و نیز اداره کل فرهنگ و ارشاد 
 اسلامی و خانه مطبوعات استان البرز تشکیل شد.

وی با اشــاره به اینکه ایجاد این شــعبه در راستای 
اجرای راهبردهای ۱۵ گانه تبیین شده توسط رئیس 
قوه قضائیه در ابتدای سال جاری است افزود: استفاده 
از ظرفیت های مردمی برای صلح و ســازش یکی 
 از موارد مورد تاکید در دوره تحول و تعالی اســت.

رئیس کل دادگســتری اســتان البرز با بیان اینکه 
در دیــدار اخیر رئیس قوه قضائیــه در ۲۴ مرداد با 
اهالی رسانه پیشنهاد ایجاد شــورای حل اختلاف 
تخصصی اصحاب رســانه توســط وی طرح شد تا 
اهالی رســانه با همکاری مرکز رسانه قوه قضائیه و 
مرکز توســعه حل اختلاف قوه قضائیه، شوراهای 
تخصص در حوزه رســانه ایجاد کنند تصریح کرد: 
امــروز ۷۲ ســاعت پس از این دســتور رئیس قوه 
 قضائیه، شاهد افتتاح این شورا در استان البرز بودیم.

وی با تشــریح اینکه شعبه ۴۰ صلحی شورای حل 
اختلاف ویژه رسانه در محل اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اســلامی استان البرز در شهرستان کرج به فعالیت 
خواهد پرداخت، تصریح کرد: این شورا به شکایاتی 
که له یا علیه اهالی رســانه طرح می شود در بدو امر 
جهت ایجاد ســازش رســیدگی خواهد نمود تا در 
 صورت رضایت طرفین به صلح و سازش ختم شود.

فاضلی هریکندی ایجاد »شورای حل اختلاف ویژه 
رسانه استان البرز« را چهارمین شورای حل اختلاف 
تخصصی ایجاد شده از ابتدای سال جاری برشمرد 
و متذکر شد: شوراهای حل اختلاف ویژه مدیریت 
شهری؛ ویژه اتاق اصناف و شورای حل اختلاف ویژه 
شرکت های دانش بیان با توجه به شعار سال همگی 
از ابتدای سال جاری تاکنون در استان تاسیس شده 
اند که امیدواریم در شورای حل اختلاف ویژه رسانه 
استان البرز بتوانیم از ظرفیت اعضا و متولیان و اهالی 
رسانه به عنوان صلح یار در مذاکرات اصلاحی بین 

طرفین استفاده کنیم.

 محمد حسین اســماعیلی مدیر کل این  دفتر 
در خصوص سیاست ها و خط مشی های جدید این 
دفتر در آموزشــگاه های آزاد هنری گفت: در درجه 
اول موضوع ساماندهی، حمایت و نظارت بر آموزشگاه 
های آزاد هنری در اولویت کاری دفتر در دوره جدید 
قرار گرفته است که در این راستا جلسات و نشست 
هایی برگزار و در زمینه مسائلی چون موضوع معافیت 
مالیاتی آموزشگاه های هنری و همچنین ورود سازمان 
فنی حرفه ای به صدور مجوز آموزشگاه های هنری 

 بررسی و پیگیری و اقدامات لازم در حال انجام است.
مدیر کل دفتر برنامه ریــزی و آموزش های هنری 
تأکید کرد:  یکی از مهمترین آسیب های موجود در 
این زمینه فعالیت آموزشگاه های هنری بدون مجوز 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در سطح تهران و 
استان ها است که مقرر اســت با ورود جدیِ ادارات 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان ها و نظارت این 
دفتر، در صورت شناسایی هر یک از این واحدهای 
غیرمجاز اقدام سریع برای معرفی به اداره اماکن ناجا 

 صورت گرفته و طبق قانون با متخلفان برخورد  شود.
اسماعیلی اظهار داشــت: در این راستا خانواده  ها و 
علاقمندان به آموزش هــای هنری باید قبل از هر 
اقدامی جهت ثبت نام در آموزشگاه ها از طریق سایت 
دفتر آموزش و یا ادارات کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اســتانها نسبت به مجوز داشــتن این آموزشگاه ها 
اطمینان حاصل کرده و در صورت عدم وجود مجوز، 
گــزارش لازم را به نیروی انتظامی یا دفتر یا ادارت 

کل ارائه دهند.

شورای حل اختلاف صلحی ویژه رسانه استان البرز افتتاح شد

حمایت و نظارت بر آموزشگاه های آزاد هنری و برخورد جدی با آموزشگاه  های فاقد مجوز

اخبار

»سگ ها و استخوان های مادرم« 
 بازیگرانش را شناخت

اســامی بازیگران نمایش »سگ ها و اســتخوان های مادرم« 
 بــه نویســندگی و کارگردانــی مــژگان خالقی اعلام شــد.

 در نمایش »ســگ ها و اســتخوان های مادرم« به نویسندگی 
و کارگردانــی مژگان خالقــی، ریحانه ســلامت، میثم  عبدی، 
غزاله جزایری، نوید بانی، فرزانه ســهیلی، محمدعلی کاظمی، 
 سپنتا پزشــکی و الینا میرزاییان به عنوان بازیگر حضور دارند.
سید محمد طباطبائی  تهیه کنندگی »سگ ها و استخوان های 
مادرم« را بر عهده دارد و رضا ســرور مشــاور کارگردان اســت. 
همچنین علی نصر مجری طرح، خســرو خالقی مدیر تولید و 
الهه افخمی دســتیار کارگردان و برنامه ریز این نمایش هستند. 
 گــروه طراحان و دیگر عوامل نمایش به زودی اعلام می شــوند.

نمایشــنامه »ســگ ها و اســتخوان های مــادرم« پیــش از 
این توســط نشــر نیماژ منتشر شــده اســت. همچنین این 
 Aurora Metro نمایشنامه ماه گذشــته نیز در انتشــارات
 Books لندن به زبان انگلیســی ترجمه و منتشر شده است.
»سگ ها و استخوان های مادرم« شهریور و مهر در تالار چهارسوی 

تئاتر شهر اجرا خواهد شد.

تاریخ برگزاری مجمع عمومی و 
انتخابات خانه سینما مشخص شد

 رییس هیأت مدیره خانه ســینما از تعیین تاریخ برگزاری مجمع 
عمومی و انتخابات خانه سینما خبر داد. محمدعلی نجفی درباره 
زمــان برگزاری مجمع خانه ســینما گفت: »طبــق برنامه ریزی 
انجام شــده تاریخ جدیــد مجمع و انتخابات هیــأت مدیره خانه 
 سینما روز چهارشنبه، نهم شهریور ماه ســاعت ۱۶ خواهد بود.«

او در پاسخ به اینکه آیا از میان نامزدهای انتخابات کسی توسط وزرات ارشاد 
 حذف شده است؟ گفت:  »آنطور که به من گفتند همه تایید شده اند.«

دوم مردادماه امســال قــرار بود مجمع و انتخابــات هیات مدیره 
خانه ســینما برگزار شود که دو ســاعت پیش از شروع مجمع با 
ارســال نامه ای از وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، لغو و به زمانی 
دیگر موکول شــد. این اتفاق طبق گفته رییس هیأت مدیره خانه 
 ســینما از سوی وزارت ارشاد برای تایید صلاحیت نامزدها رخ داد.

نجفی پیش تر درباره زمان برگزاری جشــن خانه ی ســینما نیز 
که به دبیری فرهاد توحیدی در تدارک برگزاری اســت گفته بود: 
خانه ســینما درصدد است که جشــن را امسال حتما برگزار کند 
و ان شــاءالله بیســت ودومین جشن خانه ســینما اوایل آبان ماه 
 یعنی پــس از پایان ماه های محــرم و صفر برگزار خواهد شــد.
آخرین دوره جشن خانه سینما )دوره بیست ویکم( در سال ۱۳9۸ 
برپا شد و پیگیری ها برای برگزاری دوره ۲۲ در سال های ۱۳99 و 

۱۴۰۰ به دلیل پاندمی به سرانجام نرسید. 

کرونا کار امین الله رشیدی را
 به بیمارستان کشاند

امین الله رشیدی آهنگساز و خواننده پیشکسوت چند روزی 
 اســت که به علت ابتلاء به کرونا در بیمارســتان بستری است.

امین الله رشیدی )زاده ۴ اردیبهشت ۱۳۰۴( خواننده و آهنگساز 
ایرانی اســت. آهنگ سازی و خوانندگی رشــیدی در رادیو ایران 
سال ۱۳۲۷ خورشیدی آغاز و تا پایان سال ۱۳۴۴ به طور پیوسته 
 ادامه داشــته و در این مدت بیش از ۱۲۰ آهنگ ساخته اســت.
امین الله رشــیدی آهنگســاز و خواننده پیشکسوت چند روزی 
 اســت که به علت ابتلاء به کرونا در بیمارســتان بستری است.

ویدیوی آواز خوانی امین الله رشــیدی در 9۷ ســالگی در بستر 
بیماری که در فضای مجازی منتشر شده است.

در گرامی داشت واقعه کربلا:

نای و نی با حضور شاعران و نی 
نوازان کشور برگزار شد 

فتر شعر و موسیقی ســازمان صدا و سیما از ۲۰ هنرمند و نی نواز 
ارزنده کشــور تجلیل کــرد. در این برنامه که با حضور مشــاهیر 
شعر و موسیقی اســتاد محمدعلی بهمنی و استاد حسن ناهید و 
 منوچهر غیور برگزار شد استادان شعر و موسیقی هنرنمایی کردند. 

در این برنامه که شــاعرانی از روســیه و تاجیکســتان و پاکستان 
حضــور یافتند ســاز نی به عنوان ســازی با اصالت معرفی شــد 
 و تاثیــرات خــودش را در همراهی شــعر و موســیقی ثابت کرد.

سید علیرضا میرعلینقی  گفت: ســاز نی همواره با همنوایی شعر 
 فارسی همراه بود و، اما به این شکل کمتر مورد توجه قرار گرفته بود.

 علیرضــا قــزوه مدیــر دفتر شــعر و موســیقی ســازمان صدا 
و ســیما در مقدمــه ســخنانش می گوید "ســاز نی همیشــه 
در زندگــی مــا ایرانیــان بــوده و در زندگــی مــا درخشــیده 
 اســت کســی از ما نیســت که با ســاز نی انس نداشــته باشد.
به گفته بوری کریم اف استاد دانشگاه مسکو  "ایران شاهد هم نوایی 
شعر و موسیقی است. دنیا شیفته زبان فارسی است و ما با این زبان 
در تاجیکستان و در مجامع علمی جهان و نیز در ایران با این زیبایی 

گفتگو می کنیم بنده خوشحالم که در این برنامه شرکت داشتم"

شماره ۶۳/ مرداد ماه ۱۴۰۱
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دستان  چپ  جهانی  روز  مناسبت  به 
فکری  بازی  با  همراه  آموزشی،  ورکشاپ 
شد. برگزار  کهریزکی  مددجویان   برای 
دستان  چپ  جهانی  روز  مناسبت  به   
کهریزکی  مددجویان  برای  آموزشی  ورکشاپ 
دست  با  ورکشاپ  این  در  که  شد  برگزار 
کنند. تکمیل  را  شده  ترسیم  آدمک   چپ 
ثنا رجبی مدیر مرکز جامع توانبخشی کودکان 
نیلوفر گفت: این ورکشاپ با استفاده از تکنیک 
و  مددجویان  بین  در   play therapy
آدمک  تکمیل  با  البرز  کهریزک  توانخواهان 
شد. برگزار  پازل  و  فکری  بازی  اجرای  با   و 

نیلوفر  کودکان  توانبخشی  جامع  مرکز  مدیر 
در  افزود:  البرز  کهریزک  خیریه  آسایشگاه 
خاص  مهارت  یک  مددجویان  ورکشاپ،  این 
و  دیدند  آموزش  فشرده  و  عملی  بصورت  را 
توانستند بصورت تیمی و با استفاده از دست 
چپ خود آدمک را رنگ آمیزی و یک روز شاد 
 و به یادماندنی را برای خود و دیگران فراهم کنند.
مناسبت  به  ها  ورکشاپ  کرد:این  اضافه  وی 
های مختلف در آسایشگاه خیریه کهریزک البرز 
افزایش  با هدف تحریک عملکرد شناختی،  و 
خلاقیت، برقراری ارتباط قوی تر بین دو نیمکره 
 راست و چپ،  تقویت پردازش مغز برگزار شد.

توانبخشی  جامع  مرکز  مدیر  رجبی  گفته  به 
کودکان نیلوفر آسایشگاه خیریه کهریزک البرز، 
حل  قدرت  جدید،  مهارت  آموزش  همچنین 
مسئله، افزایش دقت و تمرکز همراه با پرورش 
 ،)fine(حواس، تقویت مهارت حرکتی ظریف
ورزی،  دست  دست،  و  چشم  هماهنگی 
و  تعاملات  و  موثر  اجتماعی  ارتباط  برقراری 
این ورکشاپ  از دیگر اهداف برگزاری  همدلی 
بود. البرز  کهریزک  مجموعه  در  روزه   یک 

گفتنی است آسایشگاه خیریه کهریزک البرز به 
مناسبت های مختلف ورکشاپ های گروهی برای 

مددجویان و توانخواهان برگزار می کند.

محمد مهدی بهرامی گفت: ۴۰ درصد مشترکان 
البرز مشمول پاداش شدند و  خانگی در استان 
 مصرف آنها نسبت به سال گذشته کمتر شده است.

خدمات  معاون  بهرامی  مهدی  محمد 
همکاری  با  گفت:  البرز  برق  اداره  مشترکین 
از  استان  صنعتگران  و  کشاورزان  مردم، 

شبکه  پایداری  با  کنون،  تا  گرم  فصل  ابتدای 
نداشتیم. گسترده  برق  قطعی  و  بوده   مواجه 

بهرامی افزود: ۳ روز باقیمانده تا پایان هفته جاری 
گرمترین روزهای سال در کشور بوده و اگر مردم 
بین ساعت ۱۲ تا ۱۸ عصر از وسائل پرمصرف 
برقی استفاده نکنند شاهد قطعی نخواهیم بود، 

است. حاد  گرما  شرایط  کشور  در جنوب   البته 
بهرامی تصریح کرد: اگر الگوی مصرف ۳۰۰ کیلووات 
را ملاک قرار دهیم، بین ۷۵ الی ۸۰ درصد مشترکان 
الگوی مصرف را رعایت کردند، امسال مدیریت 
مصرف خوبی صورت گرفت و صنایع ناچار شدند 
 یک روز در هفته مصرف خود را به صفر برسانند.

 وی در خاتمه گفت: سال گذشته قطعی های 
گسترده در حوزه های مختلف وجود داشت و 
شرایط البرز حاد بود اما امسال میزان خاموشی 
ها به حداقل رسیده است، خاموشی یک در میان 
چراغ معابر هم در راستای مدیریت مصرف در سال 

جاری بود.

روزی شاد برای کهریزکی ها به مناسبت روز جهانی چپ دستان

40 درصد مشترکان برق البرز مشمول پاداش شدند

اخبار

نادر ضرابیان :
سد سازی مانند لخته خون ، سیستم 

گردش خون کره زمین را مختل میکند

فعال محیط زیست در یادداشتی نوشت: متاسفانه بی اطلاعی 
بسیاری از مدیران و مسئولان حفظ محیط زیست از وجود 
سیستم مهم گردش خون کره زمین و عدم درک از کارکرد آن 
، دلیل اصلی سدسازی های لجام گسیخته و پروژه های مخرب 
 شیرین کردن آب دریا و انتقال آب به گوشه کنار کشور است .

“گردش  سیستم  مجموع  در  دریا  و  رودخانه  و  کوهستان 
خون کره زمین” را شکل می دهند. این سیستم دقیقآ مانند 
سیستم گردش خون بدن ما و دیگر زیستمندان عمل می 
زیستمندان  تمام  به  بخشی  زندگی  در  را  اول  نقش  و  کند 
کشور  مشکلات  از  بالایی  درصد  دارم  اعتقاد  کند.  می  ایفا 
دارد. مهم  موضوع  این  به  توجهی  بی  با  مستقیم   ارتباط 

پوشش  تحت  منطقه  سهم  و  ،حق  میراب  مانند  کوهستان 
خود را از رودخانه عظیم بخار آب معلق در هوا می گیرد و به 
کمک پوشش گیاهی وارد لایه های خود می کند. آب بعد از 
عبور از لایه های معدنی، غنی و سرشار از مواد غذایی شده 
و بعد از طریق چشمه ها و روددره ها وارد رودخانه می شود. 
زندگی تمام زیستمندان به طور مستقیم وابسته به همین اب 
غنی شده است. کوهستان یک قطعه تجدیدپذیر در سخت 
افزار کره زمین است و مانند تمام موجودات به دنیا می آید و 
پیر می شود و می میرد. این فرایند چند میلیون سال طول می 
کشد. کوهستان مهم ترین آفریده خداوند در کره زمین است 
و نقش اول را در زندگی بخشی به زیستمندان و ادامه حیات 
 سخت افزار کره زمین بر عهده دارد. در واقع قلب کره زمین است.

رودخانه دقیقا مانند رگ بدن انسان وظیفه دارد تا در مسیری 
از پیش تعیین شده و با کمک این آب غنی شده، زیستمندان 
مسیر حرکت خود را تغذیه و در انتها به دریا و تالاب و دریاچه 
بریزد و سهم و حق زیستمندان دریایی را پرداخت کند. کیفیت 
آب غنی شده از محل تولید تا مقصد به وسیله حریم زیستی 
رودخانه حفظ می شود. همان طور که در رگ انسان لخته خون 
موجب انسداد رگ و اختلال در سیستم گردش خون می شود و 
مرگ را برای انسان رقم می زند، سدسازی هم مانند لخته خون 
سیستم گردش خون کره زمین را مختل می کند و آسیب های 
 فراوانی به زیستمندان و سخت افزار کره زمین وارد می کند.

دریا با کمک آب شیرین غنی شده رودخانه علاوه بر تغذیه 
زیستمندان دریایی، تعادل شوری آب را برقرار کرده و با تبخیر 
شدن، بخار اب معلق در هوا را هم به وجود می اورد. زیستمندان 
دریایی پس از مرگ در لایه های کف دریا ته نشین و فشرده می 
شوند و بعدها در فرایند کوه زایی از کف دریا سر بر می آورند 
و جایگزین کوهستان های از بین رفته می شوند. در واقع مواد 
معدنی در لایه های کوهستانی، همین موجودات دریایی هستند 
و هدف اصلی از این فرایند غنی کردن آب حاصل از باران است 
نه صرفا برای کندن و بردن و صادرکردن. در مجموع دوباره این 

چرخه زیستی تکرار می شود.

 فرمانده انتظامی استان البرز از شناسایی عامل تیراندازی به مدیر 
 سازمان میادین و بازار روزهای کرج در کمتر از ۲۴ ساعت خبرداد.

در  گفت:  خصوص  این  در  محمدیان«  سردار«عباسعلی 
پی تیراندازی به مدیر سازمان میادین و بازار روزهای کرج 
که  صادر  اندازی  تیر  عامل  شناسایی  برای  ویژه  دستور   ،
فرد مورد نظر در کمتر از ۲۴ ساعت توسط عوامل پلیس 
. است  شده  شناسایی  استان  عمومی  امنیت  و   اطلاعات 

عمل  به  های  بررسی  برابر  افزود:  محمدیان  سردار   

و   شده  حادثه  این  سبب  شخصی  اختلافات  آمده 
نخستین  از  حادثه  این  عامل  دستگیری  برای  تلاش 
است. گرفته  قرار  کار  دستور  در  آن  وقوع   لحظات 

 فرمانده انتظامی استان البرز با بیان اینکه خبر تکمیلی این 
حادثه به زودی اطلاع رسانی خواهد شد، گفت: هر گونه اقدامی 
که موجب تشویش اذهان عمومی شود خط قرمز پلیس 
محسوب می شود و شهروندان بدانند که با عاملان این گونه 

حوادث برابر قانون برخورد جدی خواهد شد.

 اختلاف شخصی علت تیراندازی به رئیس سازمان میادین شهرداری 

 رئیس اتحادیه نانوایان کرج:

برنج 1۴0 هزار تومانی مصرف نان را در کرج افزایش داد
حجت الله نصیری گفت: قیمت ابلاغ شده برای 
نان به سال ۱۴۰۰ بازمی گردد و علی رغم تورم 
 افزایش قیمتی در سال جدید اعمال نشده است.
به گزارش شبکه اطلاع رسانی راه دانا؛ حجت الله 
نصیری رئیس اتحادیه نانوایان کرج در گفتگو 
با خبرنگار تیتریک، گفت: افزایش قیمت برنج 
 تا ۱۴۰ هزار تومان، مصرف نان را افزایش داد.
هم  ها  نانوایی  سهمیه  داشت:  اظهار  وی 
های  ماه  در  است،  نکرده  پیدا  افزایش 
نانوایی  و  نداشت  وجود  صفی  گذشته 
کردند. می  پخت  نان   ۲۲ ساعت  تا   ها 

را  ها  نانوایی  توسط  آرد  فروش  نصیری 
آرد  سهمیه  اینکه  بر  تاکید  با  و  تکذیب 
کرد:  تصریح  است،  نکرده  پیدا  افزایش 
شد. خواهد  چک  سهمیه  با  فروش   مبلغ 

نان  برای  شده  ابلاغ  قیمت  داشت:  اظهار  وی 
تورم  رغم  علی  و  بازمی گردد  به سال ۱۴۰۰ 
 افزایش قیمتی در سال جدید اعمال نشده است.

برای  ها  نانوایی  اوقات  برخی  گفت:  وی 
فروشی  کم  به  اقدام  خود  های  هزینه  جبران 
انکار  قابل  که  کنند  می  فروش  گران  یا 
شوند.    می  ضرر  متحمل  مردم  و   نیست 

شرایط اقتصادی نابه ســامان، ناگریز تاثیر خود را 
روی بحث کتاب هم گذاشــت. از انتشارات گرفته تا 
کتاب فروشــی ها؛ با این حال مخاطبان همیشــگی 
کتاب در تابستان همچنان کتاب را دنبال می کنند؛ 
 اما کدام کتاب ها در رضایت و فروش موفق تر بودند؟
ریحانه اسکندری: شاید مسئله کتاب این روز ها و با 
توجه به شرایط کشور، تبدیل به موضوع کم اهمیتی 
برای مردم شده باشد، اما قطعا مسئولین مربوطه باید 

فکری به حال این شرایط نگران کننده داشته باشد. 
درست است که همیشه سرانه مطالعه در ایران پایین 
بوده اما علاقه مندانی هم هستند که در هر شرایطی 

 دوســت دارند توانایی خرید کتاب را داشــته باشند.
رویکردهایی که برای رشد کتابخوانی در ایران انجام 
شده، احتمالا نیازمند مکمل هایی هستند که بتوانند 
نتیجه بخش باشند. مسئله کتاب و کتابخوانی از نظر 
فرهنگی نیازمند راه حل های بنیادی است، در نهایت 
هم باید شرایط اقتصادی برای تولیدکنندگان و ناشران 
کتــاب و در آخر برای مصرف کننــده اصلی، طوری 
فراهم شــود که همه تلاش هایی که صورت گرفته 

خنثی نشود.
اوضــاع کتــاب و کتــاب فروشــی بعــد از 
 شــوک اقتصــادی در تابســتان چگونــه اســت؟

طبق گفتگویی که توســط خبرآنلاین با ناشــران 
صــورت گرفته اســت، اگرچــه بعضی از ناشــران، 
افزایــش قیمــت کاغذ در ســال جــاری را خیلی 
محســوس نمی دانند اما ناشــرانی از جمله نشر نی 
تاکید می کنند؛ افزایش قیمت ها و شــوک اقتصادی 
در ســه ماه اول ســال و نیمه تابســتان، نشریات و 
 کتاب فروشــی هــا را با چالش  روبه رو کرده اســت.
تا قبل از این هم کتاب در ســبد خرید اکثریت مردم 
نبود و حالا گرانی ها باعث شده اوضاع وخیم تر شود، 
مردم در شــرایط فعلی دغدغــه هایی مثل خوراک، 
مســکن و پوشاک دارند و احتمالا خرید کتاب جایی 

در این بین ندارد. گویا طرح های مختلف برای افزایش 
فروش کتاب توســط مســئولین مربوطه هم در این 

شرایط اقتصادی راه به جایی نمی برد. 
افزایــش دو برابــری قیمــت کاغذ در یکســال 
گذشــته آســیب بزرگــی به تولیــدات ناشــران و 
 همین طــور فــروش کتاب فروشــی ها زده اســت.

با این وضعیت، اوضاع ناشران و کتاب فروشان در برهه 
حساس و سختی قرار گرفته است، طوری که ناشران و 
کتاب فروشان به عنوان یک خط فروش و دسترسی به 
کتاب، در بخش های مختلف ضرر های قابل توجهی 

را متحمل شدند.

 نگاهی به بازار کتاب در میانه تابستان
 شوک اقتصادی، چه تاثیری روی ناشران و بازار کتاب گذاشت؟

شماره ۶۳/ مرداد ماه ۱۴۰۱



6  شهرستانها

شهرستان  فرماندار  کردلو،  ابراهیم 
با پیگیری های مستمر  اشتهارد گفت: 
صورت گرفته و جلسات منعقد شده با 
مسئولان شرکت شهرک های صنعتی 
زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  البرز، 
استان و دستگاه های مربوطه به منظور 
بررسی کیفی فاضلاب خروجی واحدهای 
صنعتی و فاضلاب ورودی تصفیه خانه 

شهرک صنعتی اشتهارد و تهیه لیست 
تیم  آلاینده  و  منضبط  غیر  صنایع 
تخصصی پایش از مبدا واحد های صنعتی 
اشتهارد  صنعتی  شهرک  در  آلاینده 
مستقر و کار نمونه برداری از واحدهای 
است. شده  شروع  آلاینده   صنعتی 

طرح  این  در  گفت:  اشتهارد  فرماندار 
بیش از ۱۰۰ واحد صنعتی مورد بررسی 

گرفت. قرار خواهند  تخصصی  تیم   این 
رئیس کارگروه مدیریت پسماند شهرستان 
اشتهارد بر ضرورت احداث پیش تصفیه و یا 
رفع نقص فنی سیستم های پیش تصفیه و 
تجهیزات مربوطه توسط واحدهای آلاینده 
در شهرک های صنعتی اشتهارد تاکید 
کرد و گفت: واحد های آلاینده متخلف 
زیر ذره بین دستگاه های نظارتی خواهند.

نماینــده مردم ســاوجبلاغ در مجلس 
خطــاب بــه وزیر بهداشــت نســبت به 
شهرســتان  بیمارســتان  تجهیــز  عدم 
نظرآباد و ســاوجبلاغ و کمبود پزشــک 
 متخصــص در این بیمارســتان تذکر داد.
علی حدادی در جلسه علنی مجلس شورای 
اســلامی در تذکر شفاهی خود خطاب به 
وزیر نیرو گفت: آقای وزیر دستور تسریع در 
انتقال آب شرب شهرستان نظرآباد و حل 

مشــکل اصلی آب شرب شهر مهدی آباد و 
 ملک آباد شهرستان چهارباغ را صادر کنید.
نماینده مردم ساوجبلاغ و نظرآباد و طالقان 
در مجلس شــورای اســلامی بــا تذکری 
خطاب به وزیر راه و شهرســازی ادامه داد: 
خدمات در شــهر جدید مهستان از جمله 
بیمارستان شهر بلاتکلیف مانده است ضمن 
آن کــه تعویض جاده ســهیلیه و تکمیل 
جاده طالقان و تعریض و بهســازی جاده 

 تهراندشــت و جاده قاسم آباد تسریع شود.
وی خطاب بــه وزیر بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشــکی افزود: مشکلات تجهیز 
بیمارستان ها و کمبود پزشک متخصص در 
شهرستان نظرآباد و ساوجبلاغ جدی است و 
بیمارستان شهر جدید مهستان با مشکلات 
جدی روبرو است، ضمن آن که سوال بنده از 
وزیر بهداشت در این خصوص تاکنون پاسخ 

داده نشده است.

رئیس کل دادگستری اســتان البرز از 
آزادســازی ۱۵ هکتــار از اراضی ملی در 

شهرستان اشتهارد خبر داد.
حسین فاضلی هریکندی در این باره با 
اشاره به تصرفات منابع طبیعی در محدوده 
روستای»قره ترپاق« شهرستان اشتهارد، 
گفت: در پی گزارشات مردمی و همچنین 
گزارش اداره منابع طبیعی این شهرستان در 
خصوص تصرفات صورت گرفته در محدوده 
روستای خوش و آب و هوای »قره ترپاق«، 
دادستانی اشتهارد در راستای اعمال قانون و 
 دفاع از حقوق عامه به این موضوع ورود کرد.
وی افزود: بر اســاس بررســی های انجام 
شــده توسط دادستانی اشــتهارد، برخی 
بــا سوءاســتفاده از واگذاری هایی که در 
راســتای اجرای طرح هادی توسط بنیاد 

مسکن و اداره منابع طبیعی در سال های 
گذشته انجام شــده بود نسبت به تصرف 
غیرقانونی بعضا تا ۱۰ برابر مساحت واگذار 
 شــده از اراضی ملی اقدام کــرده بودند.

رئیس کل دادگســتری اســتان البرز با 

اشاره به اینکه ورود قضایی به این موضوع 
در راســتای اعمال تبصره ماده ۵۵ قانون 
حفاظت و بهره برداری از جنگل ها و مراتع 
بوده تصریح کرد: اعمــال قانون در چهار 
قطعه از اراضی ملی محدوده طرح هادی 

پلاک ثبتی ۲۲۵ اصلی روستای قره ترپاق، 
در دو عملیات جداگانه انجام و نســبت به 
رفع تصرف اراضی ملی توســط دادستانی 
اشــتهارد اقدام شــد که جمعاً مساحت 
۱۵ هکتــار از اراضی ملــی رفع تصرف و 
 به اداره منابع طبیعی تحویل داده شــد.
وی ارزش اراضی ملی رفع تصرف شده را 
۷۵۰ میلیارد ریال عنوان کرد: گزارشــات 
مردمی نقش بسیار مهمی در پیشگیری 
از تعرض بــه اراضی ملی و منابع طبیعی 
دارد؛ گزارشــات ارســالی عمدتا از طریق 
مراجعه حضوری به دادســراها یا ارجاع از 
طرف دادگســتری کل استان البرز است 
که در »سامانه سجام« معاونت اجتماعی و 
پیشگیری از وقوع جرم یا سایت دادگستری 

کل استان ثبت می شود.

استقرار تیم تخصصی پایش از مبدا در شهرک صنعتی اشتهارد

کمبود پزشک متخصص در شهرستان نظرآباد و ساوجبلاغ جدی است

رئیس کل دادگستری استان البرز:
رفع تصرف 1۵ هکتار از اراضی ملی در اشتهارد

از  ساوجبلاغ  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
و  تریاک  نوع  از  مواد مخدر  کیلو  کشف 9 
 دستگیری یک نفر در این شهرستان خبر داد.

انتظامی  فرمانده  سلیمانی،  علی  سرهنگ 
شهرستان ساوجبلاغ گفت: در پی اقدامات 
اطلاعاتی ماموران پلیس مبارزه با مواد مخدر 
شهرستان ساوجبلاغ مشخص شد فردی که 
در زمینه تهیه و توزیع مواد مخدر فعالیت 
می کند قصد انتقال مقادیری از مواد مخدر 

شهرستان  این  به  جنوبی  استان های  از  را 
کار  دستور  در  موضوع  بررسی  که  دارد 
 ماموران انتظامی این شهرستان قرار گرفت.

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ افزود: 
پس  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  ماموران 
همکاری  با  و  قضایی  مقام  با  هماهنگی  از 
مرکزی  کلانتری های ۱۱  انتظامی  ماموران 
شهرجدید   ۱۵ کلانتری  و  هشتگرد  شهر 
مهستان و با انجام تحقیقات پلیسی و فنی 

نظر  مورد  خودروی  شناسایی  به  موفق 
شدند. مهستان  جدید  شهر  پل  زیر   در 

سرهنگ سلیمانی گفت :ماموران با اعزام به 
محل مورد نظر در یک عملیات غافلگیرانه 
از  بازرسی  در  و  توقیف  را  متهم  خودروی 
خودرو، مقدار 9 کیلوگرم مواد مخدر تریاک را 
که به طرز ماهرانه ای در خودرو جاساز شده 
بود کشف و یک نفر را نیز در این خصوص 

دستگیر کردند.

شهردار کمالشهر در دیدار با شهروندان 
ضمن مهم شمردن حفظ حرمت و تسریع 
درامور ارباب رجوع  گفت: همواره احترام 
به دغدغه ها و رســیدگی به مشکلات و 
مسائل مطروحه از سوی شهروندان جزو 
اصلی ترین اموری اســت کــه مداوما به 
 همکاران جهت ادای آن ، تاکید میگردد.

وی افزود: همه همکاران ما در معاونتها و 

دوایر مختلف شهرداری تحت هر شرایطی 
ملزم به پاســخگویی و پیگیری مسائل 
 مربوطه از سوی مراجعین گرامی هستند.

وی در خاتمه خاطر نشان کرد : هم نشست 
های مردمی که بصورت دوره ای در مساجد 
برگزار میگردد و هم ملاقات مردمی که 
درشــهرداری ها برگزار مــی گردد:تاثیر 
بســزایی در جلب رضایت شــهروندان 

 و تســریع رســیدگی به پرونده ها دارد.
گفتنی است جلســات ملاقات مردمی 
شــهردار کمالشهر با شهروندان ، باهدف 
رفع مشــکلات و معضــلات مرتبط با 
شــهرداری، روزهای سه شنبه هر هفته 
از ســاعت 9 الی ۱۲ در دفتر شــهردار با 
حضور معاونین شهرداری جهت تسریع در 

پاسخگویی ،برگزار می گردد .

 کشف ۹ کیلو تریاک در ساوجبلاغ

 تکریم ارباب رجوع در راس امور مدیریت شهری

اخبار

انتخاب شهردار پاکدست و 
فسادستیز انتظار مردم گرمدره 

است

نماینده کرج،فردیس،اشــتهارد و آسارا در مجلس در توئیتی به 
ابطال انتخابات شورای شهر گرمدره اشاره کرد.

 علیرضــا عباســی نماینــده مــردم کــرج، فردیــس، 
اشــتهارد و آسارا و عضو کمیســیون کشــاورزی، آب، منابع 
 طبیعــی و محیــط زیســت مجلــس در توئیتی نوشــت:
 حال که انتخابات گرمدره به دلیل تخلفات گسترده ابطال گردید، 
انتخاب شــهرداری پاکدست، فسادســتیز، توانمند و به دور از 
باندهای قدرت و ثروت، حداقل انتظاری اســت که مردم شریف 
این شهر دارند و به جهت ایجاد امید باید بر این اساس عمل شود.

همه فرهنگیان فاقد مسکن در 
شهرستان ساوجبلاغ صاحبِ  خانه 

می شوند

دکتر البرزی در جلسه شــورای آموزش و پرورش با 
حضور حجت الاسلام والمسلمین مختاری و مدیران 
ادارات مرتبط برگزار شــد افزود: وجود 9۰۰ فرهنگی 
بدون خانه برای ما خبر خوشــی نیســت و بنا داریم 
با برنامه ریــزی ها و تدابیری کــه در آینده نزدیک 
خواهیم داشــت ، تلاش می کنیم تا فرهنگیان فاقد 
 مسکن درشهرستان ساوجبلاغ را صاحب خانه کنیم.

فرماندار شهرستان ســاوجبلاغ تصریح کرد: ما برای 
خانه دار شــدن همه شــهروندان دغدغــه داریم وبا 
برنامه ریزیهایی که انجام خواهیــم داد به دنبال آن 
هســتیم تا تمامی کارمندان دولتی فاقد مســکن و 
همچنین شــهروندان فاقد مســکن را با استفاده از 
 ظرفیتهای موجود در شهرستان صاحب مسکن کنیم.
رییس شــورای آموزش و پرورش شهرستان تصریح 
کرد: در ســال تحصیلی جدید ۸ مدرســه جدید که 
از این تعداد،  ۴ مدرســه در شــهر جدیدهشــتگرد 
و چهار مدرســه در نقــاط دیگر شهرســتان مورد 
بهره برداری قــرار می گیرد، به فضاهای آموزشــی 
افــزوده خواهــد شــد.  شهرســتان ســاوجبلاغ 
دکتر البرزی افزود: بایستی دغدغه اصلی اداره آموزش 
و پــرورش فقط ارتقــاء هدف اصلی خــود در حوزه 
آموزش و تربیت دانش آموزان باشــد و ســازمانهای 
 دیگری متولی ساخت و ساز و تکمیل مدارس هستند.
حجت الاســلام والمســلمین مختاری امام جمعه 
شهرســتان ساوجبلاغ هم با اشــاره به وظیفه اصلی 
آموزش و پرورش گفت: متاسفانه گاهی عمده انرژی 
مدیران آموزش و پرورش صرف مســائل حاشــیه ای 
و ساخت و ســاز مدارس می شــود که مدیران را از 
وظیفه اصلی شأن در مسئله آموزش و تربیت دور می 
 کند که به ضرر جامعه حوزه آموزش و تربیت اســت.

وی افزود: باید مناطقی که در سطح شهرستان در حوزه 
فضاهای آموزشــی دارای مشکل است یا در آینده به 
مشکل برمی خورد شناسایی و راهکارهای لازم برای 
آن اندیشیده شود تا مشکل کمبود فضای آموزشی برای 

حضور دانش آموزان پیش نیاید.

شماره ۶۳/ مرداد ماه ۱۴۰۱



مدیریت شهری 7 

دبیر شــورای اسلامی شــهر کرج با بیان اینکه 
معمــاری ســازمانی راهکاری موثر بــرای تقویت 
مدیریت شــهری اســت، گفت: معماری سازمانی 
نقش مهمــی در ارتقــاء ظرفیت هــای درونی و 
 بیرونی مجموعــه مدیریت شــهری ایفا می کند.
فاطمه منعمی در خصوص پیشــنهاد مطرح شده 
در بودجه ۱۴۰۱ توســط اعضای شــورای شــهر 
به شــهرداری اظهار داشــت: شــورای شهر کرج 
برای ســال ۱۴۰۱ پــروژه ای تحت عنوان معماری 
 سازمانی به شــهرداری کرج ارائه کرد تا اجرا کند.
دبیر اول شــورای اسلامی شهر کرج بر لزوم اجرای 
معماری ســازمانی برای هم افزایی بیشتر مجموعه 

مدیریت شــهری تاکید و تصریح کــرد: معماری 
ســازمان یک رویکرد جامــع و یکپارچه و به طور 
کلــی مجموعه ای به هــم پیوســته از مدل های 
توصیــف کننده جنبه های مختلف یک ســازمان 
اســت که نحوه اســتفاده از منابع ســازمانی را در 
 راستای رســیدن به اهداف مشخص بیان می کند.

منعمی با بیان اینکه شهرداری  تا به نتیجه رساندن 
پروژه معماری ســازمانی در حوزه مدیریت شهری 
تا اســتقرار آن می تواندخدمات بهتر و بیشــتری 
ارائه می کند، افزود: کاهش هزینه ها و زمان توسعه 
سیستم های اطلاعاتی از مزایای معماری سازمانی 
است که یکی از وقت گیرترین بخش های طراحی 

و ایجاد سیستم های اطلاعاتی اختصاص به شناخت 
حوزه ماموریتی سیســتم و نیازمندی های آن دارد 
و اســناد و اطلاعات لازم را در اختیار تحلیل گران و 
طراحان سیستم های اطلاعاتی و ارتباطی جدید قرار 
 داده و ســبب کاهش هزینه ها و زمان خواهد شد.
عضوهیئت رئیســه شــورای اســلامی شهر کرج 
خاطرنشان کرد: در بحث توسعه باید ویژگی ها و انواع 
توســعه مدنظر قرار گیرد به علاوه باید توجه داشت 
توسعه ها در مجموعه مدیریت شهری باید هوشمند، 
برنامه  ریزی شده و هم راستا با سیاست های کلان و 
مأموریت های ســازمانی اجرا شود و در نهایت برای 

همه ذی نفعان تولید ارزش کند.

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر کرج:

شوراهای اسلامی البرز موکب اختصاصی در عمود 801 برپا می کند

معاون شهردار و سرپرست سازمان فرهنگی ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج:

توسعه ورزش همگانی به معنای تزریق سلامت به جامعه است

فاطمه منعمی:
معماری سازمانی راهکار موثری برای تقویت مدیریت شهری است

اخبار

کاهش سهم هنر
  از ســبد اقتصــادی خانوارها

عضو شورای اسلامی شهر کرج گفت: امید است 
مدیران با هنر آشتی کرده و توجه به هنر و تکریم از 
 هنرمندان را در اولویت های کاری خود قرار دهند.
 علیرضــا رحیمی در بازدید از اولین نمایشــگاه 
نقاشــان طبیعت گرای اســتان البرز  که از ۲۱ 
مرداد مــاه آغاز به کار کرده و تــا ۲۶ همان ماه 
ادامه دارد، اظهار داشــت: فــارغ از نقاط ضعف و 
قوت مدیریت شــهری در دوره ششم، شهرداری 
در تمریــن و حمایت از هنرمندان ضعیف عمل 
 کرده اســت و ایــن موضوع جای تأســف دارد.

 وی ضمن یادآوری برخی اقداماتی که در زمینه 
هنری باید صورت می گرفت و مغفول ماند، عنوان 
کرد: ایجاد چند گالری برای هنرمندان از جمله این 
اقدامات بود و این در حالی است که شهرداری در 
 تکمیل گالری میلاد هم موفق عمل نکرده است.
 عضو شــورای شــهر کرج اضافه کرد: علی رغم 
پیگیری های شورای شهر، متاسفانه تلاشی در 
این خصوص از سوی شهردار سابق و سرپرست 
فعلی مشــاهده نشــد که این یعنــی اهمیت 
 موضوع در دایــره توجه این افراد نبوده اســت.
 این عضو شورا در ادامه به نقش شهرداری در ترویج 
فرهنگ هنر و نهادینه کردن آن میان شهروندان  
اشــاره کرد و گفت: به نظر می رسد شهرداری در 
 این زمینه نیز نیاز به فعالیت را احساس نمی کند.
 رحیمی افزود: در شرایط اقتصادی فعلی، سهم 
هنر در سبد اقتصادی بسیاری از خانوارها کاهش 
یافته بنابراین نقش شهرداری ها در کاهش هزینه 
و رایگان کردن زیرساخت های مورد نیاز فعالیت 
 های هنری بیش از پیش پررنگ شــده اســت.

 این مسئول ادامه داد:  امید است مدیران با هنر 
آشتی کرده و توجه به هنر و تکریم از هنرمندان را 

در اولویت های کاری خود قرار دهند.

درخواست اصلاح نظام حقوق و دستمزد کارکنان شهرداری به 
رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور ارسال شد.

عمــار ایزدیار اظهارداشــت:  با عنایت به درخواســت های 
متعــدد واصلــه کارمنــدان شــهرداری کــرج در خصوص 
اختلاف فاحش میــزان حقوق و مزایای دریافتی نســبت به 
ســایر کارمندان مشــمول قانون مدیریت خدمات کشوری و 
همینطور سایر پرســنل شــهرداری کرج با قراردادهای تابع 
قانون کارموضوع طی نامه ای به مشاور محترم رئیس جمهور 
 و رئیس ســازمان اداری و استخدامی کشــور پی گیری شد.

ایزدیــار بیان کرد: با توجــه به اینکه بیــش از پنجاه درصد 
بودجه ســالانه شــهرداری ها از محل منابع غیردولتی تأمین 
می شــود منجر به مستثنی شدن پرداخت حقوق و دستمزد 
شــهرداری ها از قانون مدیریت خدمات کشوری و بروز فاصله 

معنادار بین حقوق دریافتی کارکنان شــهرداری ها با قرارداد 
کارمندی بر اســاس مصوبه ســالانه تعییــن ضریب افزایش 
حقوق کارکنان و بازنشســتگان دولت بر مبنای مشمول نظام 
هماهنگ پرداخت کارکنان دولت با کارمندان ســایر نهادها و 
سازمان های دولتی بخصوص مستخدمین با قراداد کارمندی 
مشمول قانون مدیریت خدمات کشوری شده است که این امر 
باعث دلســردی، عدم رضایت شغلی و ایجاد مشکلات فراوانی 
 برای مستخدمین قرارداد کارمندی شهرداری ها گشته است.
ایزدیار خاطرنشــان کــرد: در همین راســتا برخی مطالبات 
مستخدمین شهرداری ها با قرارداد کارمندی در قالب راهکارهایی 
به جهت تســریع در رفع موانع، معضلات و کاهش نابرابری در 
شــهرداری ها و کارکنان آن همچــون، افزایش حداقل حقوق 
کارمندان شهرداری ها مشمول قانون نظام هماهنگ پرداخت 

کارکنان دولت )همانند دســتورالعمل چگونگي اجراي قانون 
نظام هماهنگ پرداخت کارکنان برخی نهادها،اصلاح بندهای 
شمول کسور بازنشستگی )درصدي از حقوق و مزایا برای حق 
بیمه( براي تامین پوشش بازنشستگي مستخدمین کارمندی 
شــهرداری ها،تدوین آیین نامه همسان ســازی نظام پرداخت 
حقوق در کلیه شــهرداریهای کشور جهت رفع تبعیض بین 
تمام کارکنان شــهرداری های کشور،بازنگری رسته ها و رشته 
های شغلی کارکنان شهرداری با توجه به طرح طبقه بندی و 
ارزشیابی مشاغل مستخدمین دستگاه های اجرایی و تدوین 
آیین نامه جهت نظام جبران خدمات در شــهرداریهای کشور 
با هدف تشویق کارکنان و بهبود اثربخشی سازمان با دریافت 
پاداشــهای مالی و غیرمالی در راستای مدیریت مطلوب منابع 
انســانی، برقراری عدالت، جذب، حفظ و توسعه استعدادهای 

سازمانی و حفظ و توسعه رفتار و عملکرد مطلوب کارکنان جهت 
بررسی پیشنهاد شد.

عمار ایزدیار:
ارسال درخواست اصلاح نظام حقوق و دستمزد کارکنان شهرداری به رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور

شماره ۶۳/ مرداد ماه ۱۴۰۱

رئیس کمیســیون فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشی شورای اســلامی شهر کرج از برپایی 
موکــب اختصاصــی در عمــود ۸۰۱ برای 
خدمت رسانی به زائرین حسینی )ع( توسط 
 شــوراهای اســلامی اســتان البرز خبر داد.
حجت الاسلام و المسلمین علیرضا سعیدی در 
نشست هم اندیشی روئسای فرهنگی شوراهای 
اسلامی اســتان البرز در جهت برنامه ریزی 
برپایی موکب به مناسبت ایام اربعین حسینی 
که با حضور روئسای کمیسیون های فرهنگی 
اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهرهای 
اســتان البرز در مجموعه میلاد شــهرداری  

برگزار شد؛ اظهار داشت:امسال برای نخستین 
باربه همت مجموعه های مدیریت شــهری و 
شورای شهر استان های البرز به صورت مجزا 
 موکــب در پیــاده روی اربعین برپا می کنند.
رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اسلامی شهر کرج افزود: در این موکب 
که با حضور نیروهــای زیرمجموعه مدیریت 
شهری برپا خواهد شد درراستای اسکان، تغذیه، 
 بهداشت و درمان و فرهنگی فعالیت خواهند کرد.

ســعیدی بــا تاکید بــر حضــور حداکثری 
مــردم در راهپیمایی اربعین بعد از دوســال 
وقفه، خاطرنشــان کرد: پیش بینی می شود 

مــردم امســال حضــور حداکثری داشــته 
باشند و در این مراســم معنوی و بزرگترین 
 همایش سیاســی و مذهبی شرکت نمایند.
وی بر لزوم پشتیبانی فرهنگی از پدیده پیاده روی 
اربعین تاکید کرد و گفت: پیاده روی اربعین در به 
تصویر کشیدن جایگاه عاشورا و مهدویت، بیشتر 
 از هر کار فرهنگی و هنری تاثیرگذار اســت.

رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شورای اسلامی شــهر کرج یادآور شد: آثار و 
برکات اربعیــن دارای جنبه ها و ابعاد متعدد 
و مختلفی اســت و علاوه بر اثــرات معنوی 
در تک تــک افرادی که رهســپار این ســفر 

پرخیروبرکت می شوند، کارکردهای گسترده 
اجتماعی با بازتاب جهانی دارد.

معــاون شــهردار و سرپرســت 
و  ورزشــی  فرهنگــی  ســازمان 
اجتماعی شــهرداری کرج ورزش را 
عامل ســلامتی ذکر و عنوان کرد: 
توســعه ورزش همگانی به معنای 
 تزریق ســلامت به جامعه اســت.
محســن برجی در نشســتی که با 
حضور منوچهر غفاری، سرپرســت 
شــهرداری کرج و رحمتی، رییس 
هیات ورزش های همگانی استان البرز 
پیرامون همکاری و اجرای برنامه های 
مشترک در بوستان های سطح شهر 
و ورزش محــلات برگزار شــد، به 

توسعه ورزش همگانی در بوستان ها 
بــه عنوان راهکاری کــم هزینه در 
ارتقای سطح ســلامت شهروندان 
اشاره کرد و گفت: اجرای برنامه های 
مختلف در حــوزه ورزش همگانی 
در پارک ها و بوســتان ها، پیشنهاد 
مناسبی برای سوق دادن شهروندان 
به سمت زندگی سالم و جلوگیری 
 از آســیب های اجتماعــی اســت.
وی با ضروری دانســتن شناسایی 
و اولویت بنــدی عامل های تجزیه 
و تحلیــل جامع شــناختی ورزش 
همگانــی در بوســتان ها، عنــوان 

کــرد: ایــن برنامه ریزی مناســب، 
مدیریت شــهری را در رسیدن به 
اهــداف و سیاســت های خدماتی، 
 رفاهی و ورزشــی یــاری می کند.
ورزش  افــزود:  شــهردار  معــاون 
همگانی نیازمند زیرساخت آنچنانی 
نیست و با کمترین هزینه می توان 
 ســلامت را به جامعــه تزریق کرد.

وی با اشاره به اینکه سازمان فرهنگی 
ورزشی و اجتماعی شهرداری کرج 
هر روز در پارک ها و بوســتان های 
سطح شــهر اجرای برنامه ایستگاه 
ورزش همگانی و ورزش صبحگاهی 

را در دســتور کار خود دارد، افزود: 
می توان با برنامه ریزی مطلوب و ارائه 
راهکارهای مناسب، این برنامه ها را 

گسترش داد.



سرپرســت ســازمان ســیما منظر و فضای ســبز 
شــهری شــهرداری کرج از انتقال آب خام به شــبکه 
 آبیاری فضای ســبز در محله حســن آباد خبــر داد.
یکی از فاکتورهای اساسی در حفاظت و توسعه فضای 
ســبز شهری اســتفاده بهینه از منابع آبی در دسترس 
 متناسب با ویژگی های فضای سبز در هر منطقه است.
مسئولان مرتبط با تامین و توزیع آب معتقدند که اجرای 
طرح جداسازی آب فضای سبز از شرب یکی از راهکاری 
مناسب در مدیریت بهره برداری از منابع و سازگاری با کم 
 آبی بویژه در مناطق خشک و گرمسیری دچار تنش است.
منطقه حســن آباد کــرج در منطقه۸ دارای چشــمه 
های ارزشــمندی می باشــد کــه در صــورت بهره 
برداری درســت و مناســب مــی تــوان از آن جهت 
 تامیــن آب مــورد نیاز فضای ســبز اســتفاده نمود.
بــر این اســاس اجرای طــرح اســتحصال آب خام با 
 بهسازی چشــمه های این منطقه اجرایی شده است .

 طرح انتقال آب خام به شبکه آبیاری فضای سبز ادامه دارد
سرپرست سازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج با اشاره به ادامه طرح انتقال آب خام به 

شبکه آبیاری فضای سبز در شهر کرج  گفت: واحد آب 
سازمان به منظور بهره برداری از چشمه های موجود در 
منطقه حسن آباد نسبت به بهسازی و لایروبی چشمه، 

استقرار مخزن ذخیره آب و لوله گذاری جهت انتقال آب 
 با لوله های پلی اتیلن به متراژ ۲۰۰ متر اقدام نموده است.
پــور رســتمی اظهــار داشــت: ایــن امــر منجر به 
تامیــن آب خــام جهــت آبیــاری عرصــه هــای 
اســت. شــده  چشــمه  اطــراف  ســبز   فضــای 
وی توضیح داد: توسعه شبکه آبیاری تحت فشار، تغییر 
الگوی کاشــت و اســتفاده از گونه های مقاوم از جمله 
اقداماتی است که می تواند در مدیریت منابع آب خام تأثیر 
قابل توجهی داشته باشد. سرپرست سازمان سیما منظر و 
فضای سبز شهری شهرداری کرج  با بیان اینکه در دوره 
بحران کمبود آب قرار داریم افزود: راه اندازی تصفیه خانه 
های محلی یکی از بهترین راهکارهای علمی جهت تامین 
آب خام پایدار برای مصارف فضای سبز است که در نتیجه 
حذف آب شرب و برداشت از سفره های زیرزمینی جهت 
آبیــاری را به همراه دارد و در این زمینه طرح مطالعاتی 
افزایش و توسعه تصفیه خانه محلی در دست اقدام است.

معاون خدمات شهر و محیط زیست شهرداری 
کرج گفت: مرکز نگهــداری معتادین متجاهر 
موســوم به ماده ۱۶ در حال تکمیل اســت و 
 در آینــده نزدیک بــه بهره برداری می رســد.

غلامرضا رضوانی در حاشیه بازدید استاندار البرز 
و فرماندار کرج و رئیس شــورای مبارزه با مواد 
مخدر البــرز از مرکز ماده ۱۶ مردان البرز اظهار 
کرد: ســاماندهی معتادین متجاهر با همکاری 

همه دســتگاه های ذیربط بــا محوریت حوزه 
محیط زیســت و خدمات شــهری شهرداری 
 کرج  و امکانات تعیین شــده صورت می گیرد.

رضوانی با اشاره به  بهسازی و تکمیل سالن این 
مرکز توضیح داد: این سالن پس از تکمیل امکانات 
 با هدف بازپروری معتادین متجاهر فعالیت می کند.

وی بــا تاکید بر اهتمام مدیریت شــهری کرج 
برای بهبود آســیب های اجتماعی گفت: تردد 

معتادیــن متجاهر در شــهر ضمــن افزایش 
آســیب های اجتماعی، باعث بروز مشــکلات 
 عدیــده بــرای شــهروندان خواهــد شــد .
رضوانی ابراز کرد: مجموعه مدیریت شهری برنامه 
ریزی دقیقی در راستای ترک اعتیاد و بازپروری 
معتادین تدوین کرده است که در آینده نزدیک 
همزمان با افتتاح مرکز یاد شده اطلاعات تکمیلی 

ارائه می شود.

 با هدف آبیاری فضای سبز شهری؛
عملیات استحصال آب خام و بهسازی چشمه حسن آباد انجام شد

 اردوگاه ماده 16 البرز در آستانه بهره برداری
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اخبـــــار

تفریغ بودجه سال 1400 شهرداری 
کرج تصویب شد

معــاون مالــی و اقتصــادی شــهرداری کــرج گفــت: 
بــه  کــرج  شــهرداری   ۱۴۰۰ ســال  بودجــه  تفریــغ 
 تصویــب شــورای اســلامی و تاییــد فرمانــداری رســید.

علی ســلطانی مقــدم اظهــار کــرد: تفریغ بودجه ســالانه 
شــهرداری، ســازمان ها و مناطــق تابعه در موعد مقــرر و در 
 پایان اردیبهشــت ماه ۱۴۰۱ تحویل شــورای اســلامی شد.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری کرج ضمن قدردانی از حسن نظر 
اعضای شورای اسلامی شهر، سرپرست شهرداری و کلیه معاونین 
شهرداری که در تهیه به موقع و مستند تفریغ بودجه همکاری 
لازم را داشته اند، گفت: باتوجه به مفاد ماده ۶۸ قانون شهرداری ها 
تصویب تفریغ بودجه سالانه به موقع و براساس مستندات کامل 
 صورت پذیرفته و  به تایید حسابرس مستقل شورا نیز رسیده است.
وی اضافــه کرد: پیگیری رفع مغایرت هــای فی مابین مرکز ، 
ســازمان ها و مناطق تابعه، قطعی کردن صورت وضعیت های 
بین راهی، پیگیری و ثبت اسناد مربوط به تملک، آرای ماده 9، 
جذب حداکثری بودجه درآمدی، نتیجه همکاری تمامی کارکنان 

مجموعه شهرداری است.

اجرای عملیات گسترده حذف 
علف های هرز برای جلوگیری از 

آتش سوزی
مدیر منطقه 9 شهرداری کرج گفت: با جمع آوری به موقع علف های 
خشک در فصل گرم سال، از خسارات ناشی از وقوع آتش سوزی های 
 احتمالی در بوســتان ها و فضای ســبز جلوگیری می شــود.

آرش یگانــی اظهــار کــرد: باهــدف پیشــگیری از وقــوع 
آتش ســوزی های احتمالی، عملیات علف تراشــی، پاک سازی 
عرصه های بحرانی و حذف سرشــاخه های خشــک درختان 
 در کلیه بوســتان های ســطح منطقــه در حال انجام اســت.

یگانی گفت: افزایش دمای هوا و خشک شدن پوشش گیاهی که 
امکان بروز آتش سوزی را افزایش می دهد، مدیریت شهری را بر آن 
 می دارد با اقدامات پیشگیرانه از حادثه های احتمالی جلوگیری کنند.
مدیر منطقه 9 کرج بابیان اینکه آتش رهاشده در بخش کوچکی 
از طبیعت می تواند زمینه ســاز نابودی چندین هکتار از عرصه 
های سبز شــود، توصیه کرد: شهروندان با رعایت نکات ایمنی 
و خودداری از روشــن کردن آتش در بوســتان ها و یا خاموش 
کردن آتش هایی که در مناطق خطرناک و قابل اشتعال مشاهده 

می کنند، یاریگر مدیریت شهری در حفظ فضاهای سبز باشند.

اطفای ۹8 مورد حریق و انجام 
121 نجات در هفته ای که گذشت

ایمنــی  خدمــات  و  آتش نشــانی  ســازمان  رئیــس 
شــهرداری کــرج از اطفــای 9۸ مــورد حریــق و انجــام 
داد. خبــر  گذشــت  کــه  هفتــه ای  در  نجــات   ۱۲۱ 

محمد جمشیدی اظهار کرد: طی هفته گذشته، با حضور 9۶۷ نیروی 
عملیاتی )نفر ساعت( مستقر در ۳۲ ایستگاه به مدت ۴۱۷ ساعت 
عملیات و با استفاده از تجهیزات و تعداد ۳۲۰ دستگاه خودروی 
 عملیاتی به 9۸ مورد حریق و ۱۲۱ مورد نجات رســیدگی شد.
وی با اشــاره به اینکه در هفته گذشــته، ۴۷ مورد نجات یافته، 
۶ مصــدوم و ۱ فوتــی در حادثه هایــی کــه رقــم خــورد 
داشــته ایم، اظهار داشــت: همچنین در این هفتــه 9۱ مورد 
 اســتقرار در سطح شهر با حضور آتش نشــانان صورت گرفت.

وی در ادامه با اشاره به صدور ۸ مورد گواهی جهت علت حریق و 
صدور ۴ مورد گواهی حریق و حوادث با حضور ۳۰ نفر کارشناس 
اعزامی و تعداد ۵ مورد بازدید از تصرفات ســطح شــهر، گفت: 
ارائه خدمات مشــاوره ای نیز به تعداد ۲۴ مورد و تعداد ۱9 مورد 
اخطار ایمنی با حضور ۱۱۶ نفر کارشناس اعزامی در حوزه ایمنی 
شهری و تعداد ۱ مورد بازدید از صنوف با حضور ۲ نفر کارشناس 
 اعزامی در حوزه اصناف طی یک هفته گذشــته صورت گرفت.

سرپرست شهرداری و رئیس شورای شهر کرج از اولین 
 نمایشگاه نقاشان طبیعت گرای استان البرز دیدن کردند 
منوچهر غفاری سرپرست شهرداری و علی قاسم پور 
رئیس شــورای شــهر کرج با حضور در محل اولین 
نمایشگاه نقاشــان طبیعت گرای استان البرز، ضمن 
دیدن از آثار اکران شده و گفتگو با جمعی از هنرمندان، 
با بیــان اینکه فعالیت های فرهنگــی و هنری طی 
سال های اخیر تحت تاثیر مشکلات اقتصادی قرار گرفته 
است، بر حمایت موثر از هنرمندان و ترویج و نهادینه 
 سازی فرهنگ و هنر در بین شهروندان تاکید کردند.

شــهرداری کــرج امــکان بهــره منــدی رایگان 
از فعالیــت هــای فرهنگــی و هنــری بــه ویژه 
نمایــد مهیــا  را  برخــوردار  کــم  محــلات   در 

علی قاسم پور رئیس شورای شهر کرج در این بازدید 
با تاکید بر اینکه شهرداری باید در تکمیل گالری میلاد 
و تقویت سرانه های فرهنگی و هنری همت بیشتری 

داشته باشد، گفت: مدیریت شهری خود را در حمایت 
از هنرمندان ثابت قدم می داند و قطعأ به واسطه آثار و 

تفکر ایشان می توان جسم و روح شهر را صیقل بخشید 
و همین طور امکان بهره مندی رایگان شــهروندان 
 از فعالیــت هــای فرهنگی و هنــری را مهیا نماید.

قاسم پور همچنین بر حمایت پارلمان شهری کرج 
 از ترویج فرهنگ و هنر در بین شهروندان تاکید کرد 
امکان اســتفاده از نظر و تخصصِ هنرمندان فراهم 

خواهد شد.
منوچهر غفاری سرپرست شهرداری کرج نیز با بیان 
اینکه »هنرمندان به عنوان یکی از ارکان موثرِ جامعه 
نبوغِ کافی برای تبدیل فضاهایی بی اثر به محیط های 
اثرگذار را دارند.« گفت: باید از این امکان به درســتی 
سود برد؛ قطعأ در آینده ای نزدیک و با برقراری ارتباطِ 
دوسویه زمینه ی بهره مندی بیشترِ مجموعه مدیریت 
شهری از نظر و تخصصِ هنرمندان فراهم خواهد شد.

معــاون حمل ونقل ترافیک شــهرداری کرج 
از حضــور مدیــران شــهری کــرج در اولیــن 
نشست هم اندیشــی و مدیریت دانش، پیرامون 
بررســی وضعیت موجــود و مدیریــت ترافیک 
شــهری و حمل ونقــل عمومــی کــه به همت 
مجمــع شــهرداران کلان شــهرهای ایــران و 
 شــورای عالی اســتان ها برگزار شــد، خبر داد.

فرزین فرشــاد با اشــاره به اینکه در این نشست 
بــا همراهی مســعود محمدی، عضــو و رئیس 
کمیســیون عمــران و حمل ونقــل و ترافیک 
شــورای اســلامی شــهر کرج حضور پیداکرده 
اســت، گفت: این نشست با عنایت به تفاهم نامه 
باهــدف تعامل، توانمندســازی و انتقال تجارب استان ها با مجمع شهرداران کلان شهرهای ایران همــکاری مشــترک فی مابین شــورای عالی 

 و تقویــت نظام مدیریت شــهری برگزار شــد.
این مسئول در ادامه به تشریح عناوین مطرح شده 
در اولین نشست هم اندیشــی و مدیریت دانش 
در مدیریت ترافیک شهری و حمل ونقل عمومی 
کشــور پرداخــت و افزود: ازجملــه این عناوین 
می تــوان به مباحــث ترافیک شــهری، ارتباط 
ترافیــک و آلودگی هــوا، ارتبــاط معاینه فنی 
صحیــح و آلودگی هوا و ســاخت تقاطعات غیر 
 هم سطح و تأثیر آن در ترافیک شهری اشاره کرد.

به گفته فرشــاد، این نشســت با حضور روسای 
کمیسیون عمران و حمل ونقل و ترافیک شوراهای 
اسلامی مراکز اســتان ها و معاونان حمل ونقل و 

ترافیک شهرداری های مراکز استان ها برگزار شد.

سرپرست شهرداری و رئیس شورای شهر کرج اولین نمایشگاه نقاشان طبیعت گرای البرز بازدید کردند

اولین نمایشگاه نقاشان طبیعت گرای استان البرز برگزار شد

اولین نشست هم اندیشی و مدیریت دانش در مدیریت 
ترافیک شهری و حمل ونقل عمومی برگزار شد


